**Державне підприємство «Місцеві дороги Запорізької області»**

|  |  |
| --- | --- |
|  | **ЗАТВЕРДЖЕНО**  рішенням Уповноваженої особи  державного підприємства «Місцеві дороги Запорізької області»  Ковальової Н.В.  **від 04.11.2022 №3** |

**НОВА РЕДАКЦІЯ**

**ТЕНДЕРНОЇ ДОКУМЕНТАЦІЇ**

**для процедури закупівлі – відкриті торги**

**на закупівлю послуг:**

|  |  |
| --- | --- |
| **назва предмету закупівлі:** | **Послуги з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України** |

|  |  |
| --- | --- |
| **код по ДК 021:2015:** | **45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь.** |

**Запоріжжя – 2022**

**ЗМІСТ**

**тендерної документації**

**Розділ 1. Загальні положення.**

1. Терміни, які вживаються в тендерній документації.

2. Інформація про замовника торгів.

3. Процедура закупівлі.

4. Інформація про предмет закупівлі.

5. Недискримінація Учасників.

6. Інформація про валюту, у якій повинна бути зазначена ціна тендерної пропозиції.

7. Інформація про мову (мови), якою (якими) повинні бути складені тендерні пропозиції.

**Розділ 2. Порядок надання роз’яснень щодо тендерної документації та внесення змін до неї.**

1. Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації.

2. Унесення змін до тендерної документації.

**Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції.**

1. Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції.

2. Вимоги щодо надання забезпечення тендерної пропозиції. Розмір та умови надання забезпечення тендерних пропозицій.

3. Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції

4. Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними.

5. Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону, підстави, встановлені статтею 17 Закону, та інформація про спосіб підтвердження відповідності Учасників установленим критеріям і вимогам згідно із законодавством.

6. Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі,у тому числі відповідна технічна специфікація (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі).

7. Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам (у разі потреби).

8. Інформація про суб’єктів господарювання, яких Учасник планує залучати до надання послуг як субпідрядників/співвиконавців.

9. Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції Учасником.

**Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції.**

1. Кінцевий строк подання тендерної пропозиції.

2. Дата та час розкриття тендерної пропозиції.

**Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції.**

1. Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію.

2. Інша інформація.

3. Відхилення тендерних пропозицій.

**Розділ 6. Результати торгів та укладання договору про закупівлю.**

1. Відміна замовником торгів чи визнання тендеру таким, що не відбувся.

2. Строк укладання договору.

3. Проєкт договору про закупівлю.

4. Істотні умови, що обов’язково включаються до договору про закупівлю.

5. Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю.

6. Забезпечення виконання договору про закупівлю.

**Додатки до тендерної документації:**

Додаток 1. Документи, які вимагаються для підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям.

Додаток 2. Підтвердження Учасником відсутності підстав, передбачених статтею 17 Закону, під час подання тендерної пропозиції.

Додаток 3. Технічна специфікація.

Додаток 4. Інші документи, які повинен Учасник подати у складі тендерної пропозиції.

Додаток 5. Проєкт договору.**\***

Додаток 6. Документи, які вимагаються від Переможця процедури закупівлі для підтвердження відсутності підстав, передбачених статтею 17 Закону.

Додаток 7. «ГАРАНТІЙНИЙ ЛИСТ».

Додаток 8. Вимоги щодо формування договірної ціни.

***Примітка:\****документи, які оприлюднені окремими файлами разом з тендерною документацією.

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| № | **1. Загальні положення.** | | |
| 1 | 2 | 3 | |
| 1 | Терміни, які вживаються в тендерній документації | Тендерну документацію розроблено відповідно до вимог ОСОБЛИВОСТЕЙ здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування, які затверджені постановою Кабінету Міністрів України від 12.10.2022 №1178 (далі – ОСОБЛИВОСТІ).  Терміни вживаються у значенні, наведеному в [Закон](http://zakon0.rada.gov.ua/laws/show/2289-17)і України «Про публічні закупівлі» (далі – Закон). | |
| 2 | Інформація про замовника торгів |  | |
| 2.1 | повне найменування | Державне підприємство «Місцеві дороги Запорізької області».  Реквізити банку: Головне управління державної казначейської служби України в Запорізькій області, МФО 899998. | |
| 2.2 | місцезнаходження | вул. Поштова, 159-Б, м. Запоріжжя, Запорізька область, Олександрівський район, 69095. | |
| 2.3 | посадова особа Замовника, уповноважена здійснювати зв'язок з Учасниками | Посадова особа замовника, уповноважена здійснювати зв’язок з Учасниками:  Заступник директора з фінансових питань - начальник тендерно-договірного відділу Ковальова Наталія Володимирівна  E-mail: dpmdzo-kovaleva@ukr.net | |
| 3 | Процедура закупівлі | Відкриті торги. | |
| 4 | Інформація про предмет закупівлі |  | |
| 4.1 | назва предмета закупівлі | послуги з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України (45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь) | |
| 4.2 | опис окремої частини або частин предмета закупівлі (лота), щодо яких можуть бути подані тендерні пропозиції | Окремі частини предмета закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції не передбачені. Закупівля здійснюється в цілому. | |
| 4.3 | місце, де повинні бути надані послуги, їх обсяги | **Місце:**  автомобільні дороги загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України відповідно до переліку, наведеному у Додатку 3 «Технічна специфікація» до тендерної документації.  **Обсяг послуг:**  згідно з Додатком 3 «Технічна специфікація» до цієї тендерної документації. | |
| 4.4 | строк надання послуг | **По 01.04.2023.** | |
| 5 | Недискримінація Учасників | Учасники (резиденти та нерезиденти) всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурах закупівель на рівних умовах.  Замовники забезпечують вільний доступ усіх Учасників до інформації про закупівлю, передбаченої цим Законом. | |
| 6 | Інформація про валюту, у якій  повинна бути зазначена ціна тендерної пропозиції | Валютою тендерної пропозиції є національна валюта України - гривня. | |
| 7 | Інформація про мову (мови), якою (якими) повинні бути складені тендерні пропозиції | Під час проведення процедур закупівель усі документи, що готуються замовником, викладаються українською мовою.  Під час проведення процедури закупівлі, усі документи, що мають відношення до тендерної пропозиції та складаються безпосередньо Учасником, викладаються українською мовою.  У разі надання інших документів складених мовою іншою ніж українська мова, такі документи повинні супроводжуватися перекладом українською мовою. Переклад (або справжність підпису перекладача) повинен бути засвідчений нотаріально або легалізований у встановленому законодавством України порядку.  Тексти повинні бути автентичними, визначальним є текст, викладений українською мовою. | |
| **2. Порядок надання роз’яснень щодо тендерної документації та внесення змін до неї** | | | |
| 1 | Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації | Фізична/юридична особа має право не пізніше ніж за три дні до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнямищодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру.  Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника.  Замовник повинен протягом трьох днів з дати їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення шляхом оприлюднення його в електронній системі закупівель.  У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично зупиняє перебіг відкритих торгів.  Для поновлення перебігу відкритих торгів замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель з одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій не менш як на чотири дні. | |
| 2 | Унесення змін до тендерної документації | Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень вимог законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації.  У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше чотирьох днів.  Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться. Зміни до тендерної документації у машинозчитувальному форматі розміщуються в електронній системі закупівель протягом одного дня з дати прийняття рішення про їх внесення. | |
| **3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції.** | | | |
| 1 | Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції. | **3.1.1.**Тендерна пропозиція подається в електронному вигляді через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, де зазначається інформація про ціну, інші критерії оцінки (*у разі їх встановлення замовником*), інформація від Учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям, наявність/ відсутність підстав, установлених у статті 17 цього Закону і в цій тендерній документації, та шляхом завантаження необхідних документів, що вимагаються Замовником у цій тендерній документації, а саме:  інформації та документів, що підтверджують відповідність Учасника кваліфікаційним критеріям (*надається згідно з* ***Додатком 1*** *до цієї документації*);  інформації щодо відповідності Учасника вимогам, визначеним у статті 17 Закону (*надається згідно з* ***Додатком 2*** *до цієї документації*);  інформації про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, у тому числі відповідну технічну специфікацію (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі) (*надаються згідно з пунктом 6 розділу 3 цієї документації та згідно з* ***Додатком 3*** *до цієї документації* );  документів, що підтверджують повноваження посадової особи або представника Учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції та інших документів (*надаються згідно з* ***Додатком 4*** *до цієї документації*);  Гарантійного листа (***Додаток 7*** *до цієї документації).*  **3.1.2.** Під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог Закону України «Про електронні документи та електронний документообіг», Закону України «Про електронні довірчі послуги», та інших нормативних актів у цій сфері, тобто тендерна пропозиція Учасника у будь-якому випадку повинна містити накладений кваліфікований електронний підпис уповноваженої посадової особи/уповноваженого представника Учасника на підпис документів тендерної пропозиції, який створений на захищеному носії та базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа.  Усі сторінки тендерної пропозиції Учасника процедури закупівлі повинні містити підпис уповноваженої особи Учасника на підпис документів тендерної пропозиції.  Вимога щодо підпису сторінок тендерної пропозиції уповноваженою посадовою особою/ уповноваженим представником Учасника процедури закупівлі не стосується документів, виданих Учаснику іншими організаціями (підприємствами, установами), та нотаріально завірених документів.  Всі визначені цією тендерною документацією документи тендерної пропозиції завантажуються в електронну систему закупівель у вигляді скан-копій придатних для читання (файли з розширенням «..pdf.», «..jpeg.», тощо).  Замовник не вимагає від Учасників засвідчувати документи (*матеріали та інформацію)*, що подаються у складі тендерної пропозиції, підписом уповноваженої особи, якщо такі документи (*матеріали та інформація*) надані у формі **електронного документа** через електронну систему закупівель із накладанням електронного підпису, що базується на кваліфікованому сертифікаті електронного підпису, відповідно до вимог [Закону України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2155-19) "Про електронні довірчі послуги"**.**  **3.1.3.** Ціною тендерної пропозиції вважається сума, зазначена Учасником у його тендерній пропозиції як загальна сума, за яку він погоджується виконати умови закупівлі згідно вимог Замовника, в тому числі з урахуванням технічних, якісних та кількісних характеристик предмету закупівлі, всіх умов виконання договору, та з урахуванням сум належних податків та зборів, що мають бути сплачені Учасником.  Ціна тендерної пропозиції не може перевищувати очікувану вартість предмета закупівлі, зазначену в оголошенні про проведення процедури закупівлі.  **3.1.4.** Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких Учасниками в тендерних пропозиціях не призведе до відхилення їх пропозицій:  Відповідно до Переліку формальних помилок, який затверджений наказом Міністерства розвитку економіки, торгівлі та сільського господарства України від 15 квітня 2020 року № 710, до формальних (несуттєвих) помилок відносяться:  1. Інформація/документ, подана Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:  уживання великої літери;  уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні;  використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови;  зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю - помилка в цифрах;  застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок;  написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс;  нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).  2. Помилка, зроблена Учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа/унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та/або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції Учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та/або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до Учасника процедури закупівлі.  3. Невірна назва документа (документів), що подається Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.  4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та/або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).  5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається Учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.  6. Подання документа (документів) Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи Учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її кваліфікований електронний підпис.  7. Подання документа (документів) Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.  8. Подання документа Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.  9. Подання документа Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи Учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої Учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).  10. Подання документа (документів) Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).  11. Подання документа (документів) Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  12. Подання документа (документів) Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.  Також, згідно з пунктом 19 частини 2 статті 22 Закону, формальними (несуттєвими) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст тендерної пропозиції, а саме - технічні помилки та описки.  **3.1.5.**Кожен Учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію. | |
| 2 | Вимоги щодо надання забезпечення тендерної пропозиції. Розмір та умови надання забезпечення тендерних пропозицій | Не вимагається. | |
| 3 | Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції | Не вимагається. | |
| 4 | Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними | **3.4.1.** Тендерні пропозиції вважаються дійсними 90 днів із дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.  До закінчення цього строку Замовник має право вимагати від Учасників продовження строку дії тендерних пропозицій.  **3.4.2.**Учасник має право:  - відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції;  - погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції та наданого забезпечення тендерної пропозиції.  У разі необхідності Учасник процедури закупівлі має право з власної ініціативи продовжити строк дії своєї тендерної пропозиції, повідомивши про це замовникові через електронну систему закупівель. | |
| 5 | Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону, підстави, встановлені статтею 17 Закону, та інформація про спосіб підтвердження відповідності Учасників установленим критеріям і вимогам згідно із законодавством. | **3.5.1.**Замовник вимагає від Учасників процедури закупівлі подання ними документально підтвердженої інформації про їх відповідність кваліфікаційним критеріям.  **3.5.2.**Відповідно до статті 16 Закону Замовник встановлює до Учасників такі кваліфікаційні критерії:  - наявність в Учасника процедури закупівлі обладнання, матеріально-технічної бази та технологій;  - наявність в Учасника процедури закупівлі працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід;  - наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів);  - наявність фінансової спроможності, яка підтверджується фінансовою звітністю.  У разі встановлення кваліфікаційного критерію фінансової спроможності Замовник не має права вимагати надання підтвердження обсягу річного доходу (виручки) у розмірі більшому, ніж очікувана вартість предмета закупівлі (пропорційно очікуваній вартості частини предмета закупівлі (лоту) у разі поділу предмета закупівель на частини).  У разі участі об’єднання Учасників підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям здійснюється з урахуванням узагальнених об’єднаних показників кожного Учасника такого об’єднання на підставі наданої об’єднанням інформації*.*  Для підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям Учасник у складі тендерної пропозиції надає документи, зазначені у **Додатку 1** до цієї тендерної документації.  **3.5.3.** Відповідно до статті 17 Закону:  1. Замовник приймає рішення про відмову Учаснику в участі у процедурі закупівлі та зобов’язаний відхилити тендерну пропозицію Учасника в разі, якщо:  1) замовник має незаперечні докази того, що Учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі Замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо найму на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі або застосування Замовником певної процедури закупівлі;  2) відомості про юридичну особу, яка є Учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення;  3) службову (посадову) особу Учасника процедури закупівлі, яку уповноважено Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі, фізичну особу, яка є Учасником, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією;  4) суб’єкт господарювання (Учасник) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене [пунктом 4 частини другої статті 6](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n52), [пунктом 1 статті 50](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n456) Закону України «Про захист економічної конкуренції», у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів;  5) фізична особа, яка є Учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку;  6) службова (посадова) особа Учасника процедури закупівлі, яка підписала тендерну пропозицію, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку;  7) тендерна пропозиція подана Учасником конкурентної процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими Учасниками процедури закупівлі та/або з Уповноваженою особою (особами), та/або з керівником Замовника;  8) Учасник процедури закупівлі визнаний у встановленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура;  9) у Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена [пунктом 9](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/755-15#n174) частини другої статті 9 Закону України «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань» (крім нерезидентів);  10) юридична особа, яка є Учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 мільйонів гривень;  11) Учасник процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у виді заборони на здійснення у неї публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1644-18) «Про санкції»;  12) службова (посадова) особа Учасника процедури закупівлі, яку уповноважено Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі, фізичну особу, яка є Учасником, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми;  2. Замовник може прийняти рішення про відмову Учаснику в участі у процедурі закупівлі та може відхилити тендерну пропозицію Учасника в разі, якщо Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з Замовником цієї закупівлі, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору.  Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у частині другій цієї статті, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі. Для цього Учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків.  Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, Учаснику не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі.  **3.5.4.**Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в абзаці першому пункту 44 ОСОБЛИВОСТЕЙ, шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції.  **3.5.5.** Замовник не вимагає від Учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених в абзаці першому пункту 44 ОСОБЛИВОСТЕЙ, крім самостійного декларування відсутності таких підстав Учасником процедури закупівлі відповідно до абзацу четвертого цього пункту.  **3.5.6.** Замовник не вимагає документального підтвердження публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України “Про доступ до публічної інформації” та/або міститься у відкритих єдиних державних реєстрах, доступ до яких є вільним, або публічної інформації, що є доступною в електронній системі закупівель, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів.  Для підтвердження відсутності підстав, визначених у статті 17 Закону, Учасник у складі тендерної пропозиції надає інформацію, зазначену у **Додатку 2** до цієї тендерної документації.  **3.5.7**. У разі подання тендерної пропозиції об’єднанням Учасників підтвердження відсутності підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону подається по кожному з Учасників, які входять у склад об’єднання окремо згідно з Додатком 2 та Додатком 6.  Якщо об’єднання Учасників є юридичною особою, підтвердження відсутності підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону додатково подається по цій юридичній особі згідно з Додатком 2 та Додатком 6.  **3.5.8.** Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених пунктами 3, 5, 6 і 12 частини першої та частиною другою статті 17 Закону. Замовник не вимагає документального підтвердження публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України “Про доступ до публічної інформації” та/або міститься у відкритих єдиних державних реєстрах, доступ до яких є вільним, або публічної інформації, що є доступною в електронній системі закупівель, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів.  Документи, які вимагаються від Переможця процедури закупівлі для підтвердження відсутності підстав, визначених статтею 17 Закону наведені у **Додатку 6** до цієї тендерної документації.  **3.5.9.**Також, у складі тендерної пропозиції Учасник повинен надати інформацію та документи, які зазначені у **Додатку 4** до цієї тендерної документації. | |
| 6 | Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі,у тому числі відповідна технічна специфікація (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі) | **3.6.1.**Учасники процедури закупівлі повинні надати у складі тендерних пропозицій інформацію та документи, які підтверджують відповідність тендерної пропозиції Учасника умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації.  **3.6.2.**Замовником зазначаються вимоги до предмета закупівлі згідно з [частиною другою](http://zakon0.rada.gov.ua/laws/show/2289-17) статті 22 Закону.  **3.6.3.** Послуги надаються відповідно до Технічної специфікації (**Додаток 3** до цієї тендерної документації).  **3.6.4.**Документальне підтвердження відповідності послуг Технічній специфікації (**Додаток 3** до тендерної документації) надається у вигляді інформаційної довідки стосовно можливості надання послуг у відповідності до вимог Технічної специфікації (**Додаток 3** до тендерної документації), в якій також обов’язково зазначається інформація про особу, яку уповноважено на підписання договору (зазначити посаду та ПІБ).  Додатком до цієї довідки є «ГАРАНТІЙНИЙ ЛИСТ» за формою, що наведена у **Додатку 7** до цієї тендерної документації. | |
| **7** | Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам (у разі потреби) | Потреба відсутня. | |
| 8 | Інформація про суб’єктів господарювання, яких Учасник планує залучати до надання послуг, як субпідрядників/співвиконавців | **3.8.1.** Учасник у складі тендерної пропозиції надає інформацію про повне найменування, код ЄДРПОУ та місцезнаходження щодо кожного суб’єкта господарювання, якого Учасник планує залучати до виконання робіт чи послуг як субпідрядника/співвиконавця в обсязі не менше 20 відсотків від вартості договору про закупівлю, та так само щодо кожного суб’єкта господарювання, якого Учасник планує залучати до виконання робіт чи послуг як субпідрядника/співвиконавця в обсязі, що не перевищує 20 відсотків від вартості договору про закупівлю, або інформацію у довільній формі щодо незалучення такого (таких) субпідрядника/співвиконавця (далі – Субпідрядник).  Учасник процедури закупівлі повинен надати у тендерній пропозиції **інформаційну довідку**, у якій зазначити по **кожному с**уб’єкту господарювання, якого Учасник планує залучати до надання послуг, як Субпідрядника, вид та вартість послуг *у відсотках по відношенню до вартості договору*, які доручаються Субпідряднику, та документи, що підтверджують кваліфікацію Субпідрядника для надання цих видів послуг, а саме:  - інформаційну довідку Субпідрядника у довільній формі про наявність обладнання (машин та механізмів) необхідного для надання послуг, які доручаються Субпідряднику;  - інформаційну довідку Субпідрядника у довільній формі про наявність кваліфікованих працівників для надання послуг, які доручаються Субпідряднику;  - інформаційну довідку Субпідрядника у довільній формі про надання аналогічних **видів** послуг (*а саме аналогічних до* ***видів*** *послуг, надання яких доручається Учасником Субпідряднику)* протягом останніх трьох років, із зазначенням обсягів, повного найменування Замовника цих послуг та його контактного телефону.  Також, Учасник у складі тендерної пропозиції надає у довільній формі лист-згоду Субпідрядника(ів) на надання послуг, до яких Учасник планує його залучати.  **3.8.2.**Учасник може для підтвердження своєї відповідності таким критеріям як наявність обладнання, матеріально-технічної бази та технологій та/або наявність працівників, які мають необхідні знання та досвід **залучити** спроможності інших суб’єктів господарювання як субпідрядників.  В такому випадку Учасник надає:  - довідку в довільній формі, в якій зазначає по **кожному с**уб’єкту господарювання - Субпідряднику, інформацію стосовно найменування його спроможностей (обладнання, матеріально-технічної база та технологій та/або наявність працівників), які Учасник буде залучати для підтвердження відповідності такому критерію;  - інформацію про наявність у Субпідрядника(ів) обладнання/матеріально-технічної бази та технологій та/або працівників, які мають необхідні знання та досвід, подається з дотримання вимог п.1 та п.2 Додатку 1 до цієї тендерної документації.  - інформаційну довідку у довільній формі, в якій зазначена посада, прізвище, ім'я, по батькові *службової (посадової) особи Субпідрядника, яка уповноважена від імені Субпідрядника на підписання субпідрядного договору з Учасником.* | |
| 9 | Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції Учасником | Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій. | |
| **4. Подання та розкриття тендерної пропозиції.** | | | |
| 1 | Кінцевий строк подання тендерної пропозиції | | Кінцевий строк подання тендерних пропозицій **10.11.2022, 09-00**  Отримана тендерна пропозиція вноситься автоматично до реєстру отриманих тендерних пропозицій.  Електронна система закупівель автоматично формує та надсилає повідомлення Учаснику про отримання його пропозиції із зазначенням дати та часу. Електронна система закупівель повинна забезпечити можливість подання тендерної пропозиції всім особам на рівних умовах.  Тендерні пропозиції після закінчення кінцевого строку їх подання не приймаються електронною системою закупівель. |
| 2 | Дата та час розкриття тендерної пропозиції | Дата і час розкриття тендерних пропозицій, дата і час проведення електронного аукціону визначаються електронною системою закупівель автоматично в день оприлюднення замовником оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель.  Не підлягає розкриттю інформація, що обґрунтовано визначена Учасником як конфіденційна, у тому числі що містить персональні дані. Конфіденційною не може бути визначена інформація про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до статті 16 цього Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону.  Замовник, орган оскарження та центральний орган виконавчої влади, що реалізує державну політику у сфері державного фінансового контролю, мають доступ в електронній системі закупівель до інформації, яка визначена Учасником конфіденційною.  Учасник може протягом одного етапу аукціону один раз понизити ціну своєї пропозиції не менше ніж на один крок від своєї попередньої ціни. Розмір мінімального кроку пониження ціни під час електронного аукціону складає **721 000,00** **грн.** | |
| **5. Оцінка тендерної пропозиції.** | | | |
| 1 | Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію | **5.1.1.**Замовником визначаються критерії та методика оцінки відповідно до частини третьої статті 29 Закону.  Оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель на основі критеріїв і методики оцінки, зазначених замовником у тендерній документації, шляхом застосування електронного аукціону.  До початку проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель автоматично розкривається інформація про ціну та перелік усіх цін тендерних пропозицій, розташованих у порядку від найнижчої до найвищої ціни без зазначення найменувань та інформації про Учасників.  Якщо крім ціни замовником встановлені інші критерії оцінки відповідно до методики оцінки, до початку електронного аукціону в електронній системі закупівель автоматично визначаються показники інших критеріїв оцінки та приведена ціна, після чого розкривається інформація про приведену ціну та перелік усіх приведених цін тендерних пропозицій/пропозицій, розташованих у порядку від найнижчої до найвищої ціни без зазначення найменувань та інформації про Учасників.  Під час проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель відображаються значення ціни тендерної пропозиції Учасника та приведеної ціни.  Якщо для визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції, крім ціни, замовником застосовуються інші критерії оцінки, у тендерній документації визначається їх вартісний еквівалент або питома вага цих критеріїв у загальній оцінці тендерних пропозицій/пропозицій. Питома вага цінового критерію не може бути нижчою ніж 70 відсотків, крім випадків застосування процедури конкурентного діалогу.  Якщо була подана одна тендерна пропозиція, електронна система закупівель після закінчення строку для подання тендерних пропозицій, визначених замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, не проводить оцінку такої тендерної пропозиції та визначає таку тендерну пропозицію найбільш економічно вигідною.  **5.1.2** Єдиним критерієм оцінки згідно даної процедури відкритих торгів є ціна (питома вага критерію – 100%).  До початку проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель автоматично розкривається інформація про ціну та перелік усіх цін пропозицій, розташованих у порядку від найнижчої до найвищої ціни без зазначення найменувань та інформації про Учасників.  Під час проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель відображаються значення ціни тендерної пропозиції Учасника.  Електронний аукціон здійснюється у відповідності з положеннями ст. 30 Закону.  **5.1.3.**До оцінки тендерних пропозицій приймається сума, що становить загальну вартість тендерної пропозиції кожного окремого Учасника, розрахована з урахуванням вимог щодо технічних, якісних та кількісних характеристик предмету закупівлі, визначених цією документацією, в тому числі з урахуванням включення до ціни податку на додану вартість (ПДВ), якщо Учасник є платником ПДВ, інших податків та зборів, що передбачені чинним законодавством, та мають бути включені таким Учасником до вартості послуг. | |
| 2 | Інша інформація | **5.2.1.**Замовник у тендерній документації може зазначити іншу інформацію відповідно до вимог законодавства, яку вважає за необхідне включити.  **5.2.2.** Згідно п. 3 ч. 1 ст. 1 Закону аномально низька ціна тендерної пропозиції (далі - аномально низька ціна) - ціна/приведена ціна найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції за результатами аукціону, яка є меншою на 40 або більше відсотків від середньоарифметичного значення ціни/приведеної ціни тендерних пропозицій інших Учасників на початковому етапі аукціону, та/або є меншою на 30 або більше відсотків від наступної ціни/приведеної ціни тендерної пропозиції за результатами проведеного електронного аукціону.  Аномально низька ціна визначається електронною системою закупівель автоматично за умови наявності не менше двох Учасників, які подали свої тендерні пропозиції щодо предмета закупівлі або його частини (лота).  Учасник, який надав найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію, що є аномально низькою, повинен надати протягом одного робочого дня з дня визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції обґрунтування в довільній формі щодо цін або вартості відповідних послуг тендерної пропозиції.  Замовник може відхилити аномально низьку тендерну пропозицію, у разі якщо Учасник не надав належного обґрунтування вказаної у ній ціни або вартості, та відхиляє аномально низьку тендерну пропозицію у разі ненадходження такого обґрунтування протягом строку, визначеного згідно цього пункту.  **5.2.3.** **Порядок оформлення обґрунтування аномально низької ціни.**  Відповідно до положень Закону обґрунтування аномально низької тендерної пропозиції може містити інформацію про:  1) досягнення економії завдяки застосованому технологічному процесу виробництва товарів, порядку надання послуг чи технології будівництва, зокрема: *обґрунтування щодо застосування інноваційних та ефективних методів при наданні послуг на автомобільних дорогах, які забезпечують значну економію порівняно з конкурентами, тощо*;  2) сприятливі умови, за яких Учасник може поставити товари, надати послуги чи виконати роботи, зокрема спеціальна цінова пропозиція (знижка) Учасника, зокрема: *обґрунтування щодо витрат Учасника на підготовку до надання послуг, які можуть бути значно нижчими ніж зазвичай, якщо Учасник вже виконує аналогічні роботи/надає аналогічні послуги на об’єкті (ділянці), який розташований неподалік місця надання послуг, щодо яких проводиться процедура закупівлі; обґрунтування щодо зменшення власних витрат за рахунок ефекту масштабу, наприклад, при закупівлі матеріалів; обґрунтування щодо свідомого зменшення ціни, пов’язаного з виходом на новий ринок, наприклад, за рахунок зменшення норми прибутку, тощо*;  3) отримання Учасником державної допомоги згідно із законодавством.  З урахуванням положень абз. 1 частини 3 ст. 22 Закону та того, що ціна тендерної пропозиції повинна розраховуватися відповідно до вимог Кошторисних норм України «Настанова з визначення вартості будівництва» (далі – НАСТАНОВА) та СОУ 42.1-37641918-085:2018 «Автомобільні дороги. Правила визначення вартості робіт з поточного ремонту та експлуатаційного утримання» (далі – СОУ) належне обґрунтування **аномально низької ціни тендерної пропозиції**, має бути оформлено шляхом подання Учасником наступних розрахунків та документів, які перелічені нижче.  1) Розрахунки витрат, які повинні бути складені у відповідності до вимог розділів 1, 2, 3, 4 та 6 СОУ, вимог НАСТАНОВИ та інших нормативних документів у сфері ціноутворення, а саме:  *-* Пояснювальну записку із зазначенням основних показників.  - Локальні кошториси складені за Формою (*додаток 1 НАСТАНОВИ*).  - Підсумкові відомості ресурсів до локальних кошторисів.  - Підсумкову відомість ресурсів до Договірної ціни.  - Розрахунок витрат з перевезення будівельних матеріалів (*ґрунту, будівельного сміття тощо*) власним, орендованим транспортом.  *Вартість перевезення будівельних матеріалів (ґрунту, будівельного сміття)* ***власним транспортом*** *розраховується відповідно до «Методики визначення вартості перевезення 1т дорожньо-будівельних матеріалів власним транспортом» Додаток А до СОУ*42.1-37641918-050:2018*.*  *При* ***наявності послуг сторонніх організацій*** *з перевезення будівельних матеріалів (ґрунту, будівельного сміття тощо), для підтвердження вартості цих послуг Учасник надає договори або рахунки/прайси, тощо на ці послуги.*  - Розрахунок вартості експлуатації машин та механізмів та складових вартості з наданням підтверджуючих вихідних даних.  *Для власних машин і механізмів вихідні данні формуються у вигляді бухгалтерської довідки, де вартісні показники складових витрат у вартості машино-години експлуатації машин та механізмів визначаються відповідно до СОУ*.  *Для залучених машин та механізмів Учасник надає договір, в якому визначена вартість послуг та/або оренди 1 маш.-год. будівельної техніки. При цьому вартість цих послуг повинна бути визначена з урахуванням вимог п.6.7 СОУ.*  *При виконанні робіт із застосуванням наявних у Учасника машин та механізмів, не передбачених елементними кошторисними* *нормами, вартість таких робіт визначається з урахуванням змінених умов їх виконання, з обов’язковим наданням техніко-економічного обгрунтування.*  *Техніко-економічні обґрунтування заміни машин (механізмів) (при наявності) повинні бути виконані відповідно до п.6.6.4 СОУ 42.1-37641918-085:2018.*  *Якщо Учасник при наданні одного виду послуг планує використовувати різні ведучі механізми (власні, орендовані, тощо), то одиниця обсягу в розрахунку розбивається на позиції пропорційно.*  - Розрахунки загальновиробничих витрат до локальних кошторисів.  *Розмір відрахувань на соціальні заходи (ІІ блок загально-виробничих витрат) приймається відповідно до законодавства, інформацію щодо відсотку відрахування на єдиний соціальний внесок Учасник надає окремо в довільній формі*.  - Розрахунки адміністративних витрат до локальних кошторисів.  - Розрахунок прибутку (*в межах усереднених показників згідно з СОУ*).  - Розрахунки інших витрат (*перевезення працівників автомобільним транспортом, відрядження працівників організацій тощо*), транспортні схеми на перевезення працівників організації автомобільним транспортом.  - Розрахунок загальновиробничих витрат, виконаний розрахунково-аналітичним методом на підставі обґрунтованої їх величини і структури, що склалися на підприємстві Учасника за попередній звітний період (рік).  - Розрахунок адміністративних витрат виконаний, розрахунково-аналітичним методом на підставі обґрунтованої їх величини і структури, що склалися на підприємстві Учасника за попередній звітний період (рік).  - Розрахунок розміру середньомісячної заробітної плати, визначений згідно вимог п.6.1.1 СОУ.  - При залученні субпідрядних організацій, вищевказані розрахунки є обов’язковими додатками при формуванні вартості послуг субпідрядних організацій у складі договірної ціни.  Розрахунок **аномально низької ціни тендерної пропозиції** повинен здійснюватися Учасником у програмних комплексах, рекомендованих Мінрегіоном, а саме: АВК-5 або будь-якому іншому програмному комплексі, в якому враховані останні зміни в державних та галузевих стандартах з ціноутворення.  Всі документи завантажуються в електронну систему закупівель у вигляді скан-копій придатних для читання (файли з розширенням «..pdf.», «..jpeg.», тощо).  Крім того розрахунок **аномально низької ціни тендерної пропозиції** надається у форматі файлу ІМД або у програмному комплексі, який взаємодіє з ним в частині передачі кошторисної документації та розрахунків договірних цін у форматі файлу ІБД останньої редакції, та який не призводить до викривлення вхідних даних, що вводяться.  Також, Учасник в обов’язковому порядку надає до договірної ціни тендерної пропозиції Протокол узгодження цін на **всі** матеріальні ресурси, устаткування, а також на всі матеріальні ресурси отримані при розбиранні конструкцій чи в порядку попутного видобутку, за формою згідно з додатком Д СОУ, з додаванням відповідних обґрунтувань їх цін, які підтверджують проведення підрядником аналізу цін на **всі** матеріальні ресурси відповідно до МВ 42.1-37641918-757:2017 «Методичних вказівок з проведення аналізу поточних цін на матеріали для дорожніх робіт усіма Учасниками інвестиційного процесу» та транспортних схем на перевезення всього переліку матеріальних ресурсів, які Учасник буде застосовувати при наданні послуг. Обґрунтування цін на матеріальні ресурси надається Учасником у вигляді *накладних, комерційних пропозицій, рахунків, калькуляцій, тощо* у кількості не менше 3-х по кожному найменуванню.  Учасником, також, надаються індивідуальні ресурсні елементні кошторисні норми на будівельні роботи, затверджені в установленому порядку (*якщо такі є в пропозиції Учасника*).  2) Пояснення обставин, що безпосередньо вплинули на визначення ціни тендерної пропозиції Учасника, а саме на її зменшення, з посиланням на відповідні розрахунки витрат.  До цього обґрунтування Учасник, також повинен надати підтвердні документи (*комерційні пропозиції щодо ціни матеріалів, інформацію, тощо*), які використовувалися Учасником при здійсненні розрахунку відповідних витрат.  Усі сторінки обґрунтування аномально низької тендерної пропозиції та підтвердні документи до нього повинні містити підпис уповноваженої особи/уповноваженого представника Учасника на підпис документів тендерної пропозиції.  Всі документи завантажуються в електронну систему закупівель у вигляді скан-копій придатних для читання (файли з розширенням «..pdf.», «..jpeg.», тощо).  **5.2.4.** Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції Учасника процедури закупівлі виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані Учасником процедури закупівлі у тендерній пропозиції та/або подання яких передбачалося тендерною документацією, він розміщує у строк, який не може бути меншим ніж два робочі дні до закінчення строку розгляду тендерних пропозицій, повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель.  Під невідповідністю в інформації та/або документах, що подані Учасником процедури закупівлі у складі тендерній пропозиції та/або подання яких вимагається тендерною документацією, розуміється у тому числі відсутність у складі тендерної пропозиції інформації та/або документів, подання яких передбачається тендерною документацією (*крім випадків відсутності забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або інформації (та/або документів) про технічні та якісні характеристики предмета закупівлі, що пропонується Учасником процедури в його тендерній пропозиції*). Невідповідністю в інформації та/або документах, які надаються Учасником процедури закупівлі на виконання вимог технічної специфікації до предмета закупівлі, вважаються помилки, виправлення яких не призводить до зміни предмета закупівлі, запропонованого Учасником процедури закупівлі у складі його тендерної пропозиції, найменування товару, марки, моделі тощо.  Замовник не може розміщувати щодо одного і того ж Учасника процедури закупівлі більше ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані Учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, крім випадків, пов’язаних з виконанням рішення органу оскарження.  Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, виявлені Замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів в електронній системі закупівель, протягом 24 годин з моменту розміщення Замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей.  Замовник розглядає подані тендерні пропозиції з урахуванням виправлення або невиправлення Учасниками виявлених невідповідностей.  **5.2.5.**Відповідальність за достовірність наданої інформації в своїй тендерній пропозиції несе Учасник. | |
| 3 | Відхилення тендерних пропозицій | **5.3.1.** Замовник відхиляє тендерну пропозицію згідно з положеннями пунктів 41-42 ОСОБЛИВОСТЕЙ.  Замовник відхиляє тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, якщо:  1) Учасник процедури закупівлі:  зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з абзацом другим частини п’ятнадцятої статті 29 Закону;  не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або забезпечення тендерної пропозиції не відповідає умовам, що визначені замовником у тендерній документації до такого забезпечення тендерної пропозиції;  не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей;  не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного в частині чотирнадцятій статті 29 Закону;  визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог частини другої статті 28 Закону;  є юридичною особою – резидентом Російської Федерації/Республіки Білорусь державної форми власності, юридичною особою, створеною та/або зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, та/або юридичною особою, кінцевим бенефіціарним власником (власником) якої є резидент (резиденти) Російської Федерації/Республіки Білорусь, або фізичною особою (фізичною особою – підприємцем) – резидентом Російської Федерації/Республіки Білорусь, або є суб’єктом господарювання, що здійснює продаж товарів, робіт, послуг походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь (за винятком товарів, робіт та послуг, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності постановою Кабінету Міністрів України  від 12 жовтня 2022 р. № 1178 “Про затвердження ОСОБЛИВОСТЕЙ здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування”);  2) тендерна пропозиція:  не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації;  викладена іншою мовою (мовами), ніж мова (мови), що передбачена тендерною документацією;  є такою, строк дії якої закінчився;  є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації;  не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого частини третьої статті 22 Закону;  3) переможець процедури закупівлі:  відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю;  не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону, з урахуванням пункту 44 цих ОСОБЛИВОСТЕЙ;  не надав копію ліцензії або документа дозвільного характеру (у разі їх наявності) відповідно до частини другої статті 41 Закону;  не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;  надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацом другим частини п’ятнадцятої статті 29 Закону.  **5.3.2.** Замовник **може** відхилити тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:  Учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою;  Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю із тим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати їх застосування, з наданням документального підтвердження застосування до такого Учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу, або відшкодування збитків).  Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні положення цих ОСОБЛИВОСТЕЙ та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або Учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дати ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається Учаснику процедури закупівлі/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.  У разі коли Учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий Учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через чотири дні з дати надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону.  **5.3.3.**Замовник має право звернутися за підтвердженням інформації, наданої Учасником, до органів державної влади, підприємств, установ, організацій відповідно до їх компетенції.  У разі отримання достовірної інформації про невідповідність Переможця процедури закупівлі вимогам кваліфікаційних критеріїв, підставам, установленим частиною першою статті 17 Закону, або факту зазначення у тендерній пропозиції будь-якої недостовірної інформації, що є суттєвою при визначенні результатів процедури закупівлі, Замовник відхиляє тендерну пропозицію такого Учасника.  **5.3.4.** Відсутність документів, що не передбачені законодавством для Учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції, не може бути підставою для її відхилення Замовником. | |
| **6. Результати торгів та укладання договору про закупівлю.** | | | |
| 1 | Відміна замовником торгів чи визнання тендеру таким, що не відбувся | **6.1.1.** Замовник **відміняє** відкриті торги у разі:  1) відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;  2) неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення вимог законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень;  3) скорочення обсягу видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг;  4) коли здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії обставин непереборної сили.  У разі відміни відкритих торгів замовник протягом одного робочого дня з дати прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття такого рішення.  **6.1.2.** Відкриті торги **автоматично відміняються** електронною системою закупівель у разі:  1) відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з цими ОСОБЛИВОСТЯМИ;  2) неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, установлений замовником згідно з цими ОСОБЛИВОСТЯМИ.  Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дати настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених цим пунктом, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів.  **6.1.3.** Відкриті торги можуть бути відмінені частково (за лотом).  Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім Учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення.  **6.1.4.** Замовник має право визнати тендер таким, що не відбувся, у разі:  1) якщо здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії непереборної сили;  2) скорочення видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг.  **6.1.5.**Замовник має право визнати тендер таким, що не відбувся частково (за лотом).  **6.1.6.**У разі відміни тендеру Замовником або визнання тендеру таким, що не відбувся, замовник протягом одного робочого дня з дня прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття рішення.  **6.1.7.**У разі відміни тендеру з підстав, визначених частиною другою статті 32 Закону, електронною системою закупівель автоматично оприлюднюється інформація про відміну тендеру. | |
| 2 | Строк укладання договору | Рішення про намір укласти договір про закупівлю приймається замовником відповідно до статті 33 Закону та пункту 46 ОСОБЛИВОСТЕЙ.  Повідомлення про намір укласти договір про закупівлю автоматично формується електронною системою закупівель протягом одного дня з дати оприлюднення замовником рішення про визначення переможця процедури закупівлі в електронній системі закупівель.  З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника до органу оскарження договір про закупівлю не може бути укладено раніше ніж через п’ять днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.  Замовник укладає договір про закупівлю з Учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, не пізніше ніж через 15 днів з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладення договору може бути продовжений до 60 днів. У разі подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю перебіг строку для укладення договору про закупівлю зупиняється.  У разі відхилення тендерної пропозиції з підстави, визначеної підпунктом 3 пункту 41 цих ОСОБЛИВОСТЕЙ, замовник визначає переможця процедури закупівлі серед тих Учасників процедури закупівлі, тендерна пропозиція (строк дії якої ще не минув) якого відповідає критеріям та умовам, що визначені у тендерній документації, і може бути визнана найбільш економічно вигідною відповідно до вимог Закону та цих ОСОБЛИВОСТЕЙ, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених статтею 33 Закону та цим пунктом.  У разі відхилення тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку тендерних пропозицій, розташованих за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, яка вважається в такому випадку найбільш економічно вигідною, у порядку та строки, визначені статтею 33 Закону та цими ОСОБЛИВОСТЯМИ. | |
| 3 | Проєкт договору про закупівлю | **6.3.1.**Проєкт договору складається Замовником відповідно до норм [Цивільного](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/435-15) та [Господарського](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/436-15) кодексів України, Закону та ОСОБЛИВОСТЕЙ.  **6.3.2.**Разом з тендерною документацією Замовником в окремому файлі подається проєкт договору про закупівлю з обов’язковим зазначенням порядку змін його умов.  Проєкт договору наведений у **Додатку 5** до цієї тендерної документації.  **6.3.3.** Ціна договору, який буде укладений за результатами процедури закупівлі - це ціна тендерної пропозиції Переможця процедури закупівлі за результатами аукціону.  **6.3.4. Договірна ціна** є невід’ємною частиною договору, який буде укладений за результатами відкритих торгів. | |
| 4 | Істотні умови, що обов’язково включаються до договору про закупівлю | **6.4.1.** **Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції за результатами електронного аукціону переможця процедури закупівлі, крім випадків:**  визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті;  перерахунку ціни за результатами електронного аукціону в бік зменшення ціни тендерної пропозиції Учасника без зменшення обсягів закупівлі;  перерахунку ціни та обсягів товарів за результатами електронного аукціону в бік зменшення за умови необхідності приведення обсягів товарів до кратності упаковки.  Істотні умови договору про закупівлю не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:  1) зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;  2) покращення якості предмета закупівлі за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  3) продовження строку дії договору про закупівлю та строку виконання зобов’язань щодо  надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  4) погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни обсягу та якості послуг);  5) зміни ціни в договорі про закупівлю у зв’язку з зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з  оподаткування – пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв’язку з зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування;  6) зміни регульованих цін (тарифів), нормативів, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі становлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;  7) зміни умов у зв’язку із застосуванням положень частини шостої статті 41 Закону.  У разі внесення змін до істотних умов договору про закупівлю у випадках, передбачених цим пунктом, замовник обов’язково оприлюднює повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю відповідно до вимог Закону з урахуванням цих ОСОБЛИВОСТЕЙ.  **6.4.5.** Договір про закупівлю **є нікчемним у разі:**  - коли замовник уклав договір про закупівлю з порушенням вимог, визначених пунктом 5 цих ОСОБЛИВОСТЕЙ;  - укладення договору про закупівлю з порушенням вимог пункту 18 цих ОСОБЛИВОСТЕЙ;  - укладення договору про закупівлю в період оскарження відкритих торгів відповідно до статті 18 Закону та цих ОСОБЛИВОСТЕЙ;  - укладення договору з порушенням строків, передбачених абзацами третім та четвертим пункту 46 цих ОСОБЛИВОСТЕЙ, крім випадків зупинення перебігу строків у зв’язку з розглядом скарги органом оскарження відповідно до статті 18 Закону з урахуванням цих ОСОБЛИВОСТЕЙ;  - коли найменування предмета закупівлі із зазначенням коду за Єдиним закупівельним словником не відповідає товарам, роботам чи послугам, що фактично закуплені замовником.  **6.4.6. Порядок підписання договору про закупівлю.**  Переможець торгів наступного робочого дня після закінчення періоду, передбаченого Законом для оскарження рішення замовника про визначення Переможця, надає замовнику для укладання договору підготовлену ним відповідно до вимог тендерної документації та його тендерної пропозиції договірну ціну, яка відповідно до розділу ХІІІ Додатку 5 до тендерної документації є невід’ємною частиною договору.  Переможець подає пакет документів, що стосується договірної ціни, разом з супровідним листом, який повинен містити вихідні реквізити (номер та дату) та інформацію стосовно переліку документів, що надаються. Всі подані документи повинні бути оформлені належним чином та містити підпис особи, яку уповноважено Переможцем на підписання договору.  Згідно зі статтею 843 Цивільного кодексу України у договорі підряду визначається ціна роботи або способи її визначення.  Відповідно до статті 844 Цивільного кодексу України ціна у договорі підряду може бути визначена у кошторисі.  Згідно з п.1.2 розділу 1 Кошторисних норм України «Настанова з визначення вартості будівництва» (далі - НАСТАНОВА) **договірна ціна** це кошторис, яким визначається вартість будівельних робіт, узгоджена сторонами (замовником та підрядником) та обумовлена у договорі.  Відповідно до абз.2 п.1.1 розділу 1 НАСТАНОВИ вона є обов’язковою для визначення вартості будівництва об’єктів, що споруджуються із залученням бюджетних коштів.  Згідно з п.5.1 НАСТАНОВИ, **ціна пропозиції Учасника процедури закупівлі** (договірна ціна) розраховується на підставі **нормативної потреби в трудових і матеріально-технічних ресурсах, необхідних для здійснення проектних рішень по об’єкту будівництва, та поточних цін на них**, обсяги та види яких передбачені затвердженою проектною документацією.  Положеннями СОУ та 5.2. НАСТАНОВИ встановлено, що договірна ціна є кошторисом вартості підрядних робіт, який **узгоджений замовником,** і використовується при проведенні взаєморозрахунків.  Відповідно до абз. 2 п.1 ст. 844 Цивільного кодексу України якщо робота виконується відповідно до кошторису, складеного підрядником, кошторис набирає чинності та стає частиною договору підряду з моменту підтвердження його замовником.  Такожлистом Мінекономрозвитку України від 05.08.2016 № 3302-06/24782-06 передбачена можливість погодження договірної ціни під час укладання договору.  З урахуванням вищезазначеного Переможець торгів повинен надати договірну ціну (кошторис) разом з відповідними розрахунками та обгрунтуваннями, сформованими відповідно до вимог цієї тендерної документації.  При цьому розрахунок договірної ціни також повинен бути наданий Переможцем у програмному комплексі АВК-5 у форматі файлу ІМД або у програмному комплексі, який взаємодіє з ним в частині передачі кошторисної документації та розрахунків договірних цін у форматі файлу ІБД останньої редакції, та який не призводить до викривлення вхідних даних, що вводяться.  **6.4.7.** Договірна ціна, яка є невід’ємною частиною договору, що буде укладений за результатами відкритих торгів, повинна бути сформована та обґрунтована Переможцем у відповідності до вимог Додатку 8 до цієї тендерної документації.  Замовник у строк, не пізніше ніж через 15 днів з дня прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю, розглядає надану Переможцем договірну ціну, здійснює її аналіз на відповідність вимогам тендерної документації, технічної специфікації, нормам та стандартам та, у разі відсутності зауважень, погоджує її.  **6.4.8.** Замовник погоджує та, відповідно, підтверджує договірну ціну тільки у разі, якщо вона сформована Переможцем з дотриманням вимог п.6.4.7 цієї тендерної документації.  У разі не підтвердження Замовником наданої на погодження Переможцем договірної ціни, повторне надання договірної ціни на погодження не передбачено.  **6.4.9.** Відповідно до вимог абз.2 п.п. 3 п.41 ОСОБЛИВОСТЕЙ (*Переможець процедури закупівлі відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю*) Замовник відхиляє тендерну пропозицію такого Учасника. | |
| 5 | Дії Замовника при відмові Переможця торгів підписати договір про закупівлю | У разі відхилення тендерної пропозиції з підстави, визначеної підпунктом 3 пункту 41 цих ОСОБЛИВОСТЕЙ, замовник визначає переможця процедури закупівлі серед тих Учасників процедури закупівлі, тендерна пропозиція (строк дії якої ще не минув) якого відповідає критеріям та умовам, що визначені у тендерній документації, і може бути визнана найбільш економічно вигідною відповідно до вимог Закону та цих ОСОБЛИВОСТЕЙ, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених статтею 33 Закону та цим пунктом. | |
| 6 | Забезпечення виконання договору про закупівлю | Не вимагається. | |

***Примітка:***

*1) Усі довідки надаються від Учасника на фірмовому бланку (у разі наявності) із вихідними реквізитами (дата, номер).*

1. *Документи, що не передбачені законодавством України для юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб – підприємців (Учасників-****резидентів****), не подаються ними у складі тендерної пропозиції.*

*У разі, якщо Учасник-****резидент*** *у складі тендерної пропозиції не може надати документ, передбачений умовами тендерної документації, з причин зазначених вище, він повинен у складі тендерної пропозиції надати інформаційну довідку у довільній формі, в якій зазначити згідно з чинним законодавством України підстави щодо неможливості надання цього документа.*

*3) Учасник-****нерезидент*** *повинен надати документи з урахуванням законодавства країни реєстрації такого Учасника (далі – аналоги документів).*

*Аналоги документів повинні містити примітку на заміну яких документів вони надані Учасником нерезидентом.*

*У разі відсутності аналогів зазначених документів, Учасник нерезидент повинен надати довідку в довільній формі з поясненням щодо їх відсутності.*

**Додаток 1**

**Документи, які вимагаються для підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям.**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№ з/п** | **Кваліфікаційний критерій** | **Документи, що підтверджують відповідність Учасника кваліфікаційним критеріям** |
| 1 | Наявність обладнання та матеріально - технічної бази. | 1). Інформаційна довідка про наявність обладнання (машин та механізмів) необхідного для надання послуг відповідно до вимог Технічної специфікації (**Додаток 3**), з урахуванням **обсягу** та **строку** надання послуг, а також з **дотриманням технології надання послуг** відповідно до діючих норм і правил надання послуг на автомобільних дорогах загального користування (далі - Інформаційна довідка про наявність обладнання (машин та механізмів)), за формою Таблиця 1 до цього Додатку.  Для підтвердження інформації, наведеної Учасником в «Інформаційній довідці про наявність обладнання (машин та механізмів)», яка надана ним у складі тендерної пропозиції на цю закупівлю:  *по власному обладнанню (машинам та механізмам) Учасник у складі пропозиції надає:*  - на машини та механізми, які підлягають обов’язковій державній реєстрації, копії свідоцтв про їх реєстрацію;  - на інше обладнання (машини та механізми), реєстрація по яких не передбачена діючим законодавством України, копії інвентарних карток або інший документ, який підтверджує облік Учасником об’єкту основних засобів. При цьому в цих документах повинна бути зазначена інформація щодо інвентарного номеру об’єкту основних засобів;  *по орендованому або залученому обладнанню (машинам та механізмам) Учасник, надає у складі пропозиції*:  - копію відповідного договору (*договору оренди* *обладнання (машин та механізмів), договору про співпрацю щодо експлуатації обладнання (машин та механізмів), договору користування обладнанням (машинами та механізмами), договору про надання послуг обладнання (машин та механізмів), тощо)* з усіма додатками та невід’ємними частинами договору*.*  - копії свідоцтв про реєстрацію машини (*на машини, які підлягають обов’язковій державній реєстрації*);  - на інше обладнання (машини та механізми), реєстрація по яких не передбачена діючим законодавством України, копії інвентарних карток або інший документ від Власника або Орендаря, який підтверджує облік ними об’єкта основних засобів. При цьому в цих документах повинна бути зазначена інформація щодо інвентарного номеру об’єкту основних засобів;  - в залежності від виду та положень договору, який укладений Учасником, копію листа(ів)-підтвердження від Власника обладнання або орендодавця або надавача послуг (машин та механізмів) щодо не заперечення використання обладнання (машин та механізмів) для надання послуг Учасником за предметом закупівлі протягом усього терміну надання послуг.  2). Інформаційна довідка, складена Учасником у довільній формі, про наявність матеріально - технічної бази, зокрема: *виробничих баз, офісних приміщень, тощо*, необхідної для надання послуг з експлуатаційного утримання відповідно до технології надання послуг, вимог Технічної специфікації (**Додаток 3**), а також з дотриманням діючих норм і правил надання цих послуг на автомобільних дорогах загального користування.  У цій довідці зазначити найменування відповідної матеріально-технічної бази, її місцезнаходження та обов’язково вказати власна, орендована або залучена.  На підтвердження інформації, що зазначена у цій довідці:  - у разі, якщо матеріально-технічна база є власною Учасник надає копію(ї) договору(ів) про право власності або інші правочини, що підтверджують право власності Учасника на *виробничі бази, офісні приміщення,* *тощо* з усіма додатками та невід’ємними частинами договору/іншого правочину.  - у разі, якщо матеріально-технічна база є орендованою або залученою Учасник, надає у складі пропозиції копію відповідного договору (*договору оренди, договору про співпрацю, договору користування, договору про надання послуг, тощо)* з усіма додатками та невід’ємними частинами договору*.*  3). Інформаційна довідка, складена Учасником у довільній формі, про наявність чи залучення випробувальної/вимірювальної дорожньої лабораторії для проведення вхідного та операційного контролю (далі – вимірювальна лабораторія).  В підтвердження інформації, зазначеній у цій довідці, Учасник повинен надати:  - копію документа щодо відповідності вимірювальної лабораторії вимогам чинного законодавства України, що виданий компетентним органом (*свідоцтво/атестат/рішення про атестацію (сертифікацію/акредитацію) АБО свідоцтво/атестат/ рішення про відповідність системи керування вимірюваннями вимогам ДСТУ ISO 10012:2005, затвердженого наказом Держспоживстандарту України від 25.07.2005 №187*), з додатком, де вказано галузь атестації (сертифікації) тощо, яка має відповідати видам послуг (робіт), передбачених предметом закупівлі;  - копію договору про залучення сторонньої вимірювальної лабораторії з усіма додатками та невід’ємними частинами до договору.  4) У разі якщо Учасник ***залучає спроможності інших суб’єктів господарювання - Субпідрядників*** для підтвердження своєї відповідності таким критеріям, як наявність обладнання, матеріально-технічної бази та технологій, то обов’язково надає по Субпідряднику(ах)  інформацію та документи згідно з вимогами цього розділу тендерної документації. |
| 2 | Наявність працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід (*для цієї закупівлі працівниками є фізичні особи, які знаходяться в трудових відносинах або відносинах цивільно-правового характеру з Учасником закупівлі*). | 1). Інформаційна довідка про наявність кваліфікованих працівників необхідних для надання послуг відповідно до вимог Технічної специфікації (**Додаток 3**), з урахуванням **обсягу** та **строку** надання послуг, а також з **дотриманням технології надання послуг** відповідно до діючих норм і правил надання послуг на автомобільних дорогах загального користування (далі - Інформаційна довідка про наявність кваліфікованих працівників), за формою Таблиця 2 до цього Додатку.  Для підтвердження наявності працівників, Учасник повинен по кожній особі, про яку зазначено в Інформаційній довідці про наявність кваліфікованих працівників, надати:  - копії наказів/розпоряджень про прийняття на роботу або трудових договорів, у разі, якщо в Учасника з працівником трудові відносини;  - копії цивільно-правових угод, у разі, якщо в Учасника з працівником відносини цивільно-правового характеру.  Кількість машиністів/водіїв/операторів повинна бути достатньою для керування машинами/механізмами, зазначеними в довідці щодо наявності обладнання та матеріально-технічної бази, а саме: транспортних засобів/ основних будівельних (дорожніх) машин/механізмів/ обладнання/устаткування тощо.  Достатньою вважається кількість машиністів/ водіїв/операторів для кожної машини/механізму/ обладнання/устаткування, яка зазначена в чинних нормативних актах щодо ресурсних кошторисних норм експлуатації машин та механізмів.  Якщо на одного машиніста/водія/оператора покладаються функції стосовно керування декількома машинами/механізмами, зазначеними в довідці щодо наявності обладнання, Учасник надає по такому працівнику інформацію щодо переліку цих машин/механізмів.  Інформація, щодо наявності/відсутності машиністів/водіїв/операторів, на яких покладається декілька функцій, подається Учасником у вигляді інформаційної довідки у довільній формі.  2) У разі якщо Учасник ***залучає спроможності інших суб’єктів господарювання - Субпідрядників*** для підтвердження своєї відповідності такому критерію, як ***наявність працівників, які мають необхідні знання та досвід***, то обов’язково надає по Субпідряднику(ах)  інформацію та документи згідно з вимогами цього розділу тендерної документації. |
| 3 | Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного(их) договору(ів) на надання послуг.  *Аналогічним договором* ***є*** *договір з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування.*    *При цьому цей договір повинен бути укладений між Учасником та Замовником, який є балансоутримувачем автомобільних доріг загального користування.* | 1). Інформаційна довідка про обсяги наданих послуг/виконаних робіт по аналогічному(их) договору(ах) у період з 2019 року по 2022 роки (далі - Інформаційна довідка про обсяги наданих послуг), за формою Таблиця 3 до цього Додатку.  *В Інформаційній довідці про обсяги наданих послуг по кожному договору вказується обсяг наданих послуг (виконаних робіт) в гривнях.*  Для підтвердження інформації, що зазначена в Інформаційній довідці про обсяги наданих послуг, по всіх перелічених в цій довідці договорах укладених Учасником, він надає наступні документи:  - копію(ї) договору(ів), про який(і) зазначено у Інформаційній довідці про обсяги наданих послуг, з усіма додатками та невід’ємними частинами договору;  - копію(ї) позитивного(их) відгуку(ів) Замовника(ів) щодо наданих послуг/виконаних робіт з обов’язковим зазначенням інформації, стосовно того чи є Замовник балансоутримувачемавтомобільних доріг загального користування, та інформації про якість та своєчасність (*дотримання строків*) надання послуг (виконання робіт), по договору(ах), про який(і) зазначено у Інформаційній довідці про обсяги наданих послуг;  - копію(ї) «Акту(ів) приймання виконаних будівельних робіт» (форма № КБ -2в) та копію(ї) «Довідки(ок) про вартість виконаних будівельних робіт та витрати» (форма №КБ-3), щодо наданих послуг (виконаних робіт) по договору(ах), про який(і) зазначено у Інформаційній довідці про обсяги наданих послуг.  *Примітка: «Довідка(и) про вартість виконаних будівельних робіт та витрати» (форма №КБ-3) надається(ються) за кожний звітний місяць, в якому надавалися послуги (виконувалися роботи).* |

***Примітка:***

1. *Документи, що не передбачені законодавством України для юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб – підприємців (Учасників-****резидентів****), не подаються ними у складі тендерної пропозиції.*

*У разі, якщо Учасник-****резидент*** *у складі тендерної пропозиції не може надати документ, передбачений умовами тендерної документації, з причин зазначених вище, він повинен у складі тендерної пропозиції надати інформаційну довідку у довільній формі, в якій зазначити згідно з чинним законодавством України підстави щодо неможливості надання цього документа.*

*2). Учасник-****нерезидент*** *повинен надати документи з урахуванням законодавства країни реєстрації такого Учасника (далі – аналоги документів).*

*Аналоги документів повинні містити примітку на заміну яких документів вони надані Учасником нерезидентом.*

*У разі відсутності аналогів зазначених документів, Учасник нерезидент повинен надати довідку в довільній формі з поясненням щодо їх відсутності.*

*3). Усі довідки надаються від Учасника на фірмовому бланку (у разі наявності) із вихідними реквізитами (дата, номер).*

*4) У разі участі об’єднання Учасників підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям здійснюється з урахуванням узагальнених об’єднаних показників кожного Учасника такого об’єднання на підставі наданої об’єднанням інформації.*

*5) Якщо Замовником наданих послуг по договору, про який Учасник зазначив в Інформаційній довідці про обсяги наданих послуг, було Державне підприємство «Місцеві дороги Запорізької області», Учасник* ***не надає*** *у складі тендерної пропозиції копію(ї) позитивного(их) відгуку(ів).*

**Таблиця 1 до додатку 1**

**Інформаційна довідка про наявність обладнання (машин та механізмів)**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| № з/п | Назва (тип) та марка обладнання | Реєстраційний номер або державний номерний знак/ інвентарний номер | Рік випуску | Власне, орендоване (*зокрема: оренда; оренда транспортного засобу з екіпажем, який його обслуговує; оренда з наданням наймодавцем наймачеві комплексу послуг для забезпечення нормального використання транспортного засобу та лізинг*) або залучене |
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 |

Вищенаведене є цілком достатньо для виконання вимог наведених у Додатку 3 «Технічна специфікація на закупівлю послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України (45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь) тендерної документації.

***Примітка:***

1. Мінімально-необхідний перелік та кількість техніки для надання послуг з експлуатаційного утримання, яку Учасник обов’язково включає до інформаційної довідки про наявність обладнання (машин та механізмів):

*- самоскид - не менше 1 одиниці;*

* *автомобіль або автобус для перевезення працівників - не менше 1 одиниці;*
* *трактор на колісному ходу - не менше 1 одиниці;*
* *навантажувач - не менше 1 одиниці;*
* *автогудронатор або бітумізатор - не менше 1 одиниці;*
* *автогрейдер - не менше 1 одиниці;*
* *коток дорожний (гладковальцевої та/або комбінованої дії) - не менше 2 одиниць;*
* *дорожня фреза (самохідна або навісна, ширина фрезерування 400 – 700мм, для виконання робіт з ліквідації вибоїн покриття) - не менше 1 одиниці;*
* *дорожня фреза (самохідна, ширина фрезерування 2000мм, для виконання аварійних робіт) - не менше 1 одиниці;*
* *машина для ямкового ремонту пневмоструменевим методом на базі автомобіля – не менше 2 одиниць;*
* *асфальтоукладальник - не менше 1 одиниці;*
* *машина або механізм для очищення доріг від снігу, які забезпечують очищення автомобільної дороги зі швидкістю не менше 10 км за годину (плужний снігоочисник; трактор на пневмоколісному ходу обладнений відвалом) - не менше 1 одиниці;*
* *машина або механізм для розподілення протиожеледних матеріалів по покриттю, які забезпечують розподілення протиожеледних матеріалів на площі не менше 40тис. м2 за годину - не менше 1 одиниці;*
* *машина бурильно-кранова на тракторі «або еквівалент», або ямобур - не менше 1 одиниці;;*
* *бензопили для видалення дерев - не менше 2 одиниць;*
* *кущорізи для вирізання порослі кущів та скошування трави - не менше 4 одиниць;*
* *навісна косарка на базі трактору - не менше 1 одиниці;*
* *деревоподрібнююча машина для подрібнення гілля, кущів та крон дерев - не менше 1 одиниці.*

*2. Інформація по стовпчиках 2,3 та 4 цієї таблиці зазначається відповідно до свідоцтва про реєстрацію транспортного засобу (стосовно машини та механізми, які підлягають обов’язковій державній реєстрації) або інвентарної картки (стосовно обладнання (машини та механізми), реєстрація по яких не передбачена діючим законодавством України).*

**Таблиця 2 до додатку 1**

**Інформаційна довідка про наявність кваліфікованих працівників**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| № з/п | ПІБ працівника | Посада працівника | Досвід або стаж роботи працівника | Інформація про форму відносин з працівником (*трудові відносини або відносини цивільно-правового характеру*) |
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 |

Вищенаведене є цілком достатньо для виконання вимог наведених у Додатку 3 «Технічна специфікація на закупівлю послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України (45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь)» тендерної документації.

***Примітка:*** Мінімально-необхідний перелік та кількість працівників робочих професійдля надання послуг з експлуатаційного утримання, яку Учасник обов’язково включає до інформаційної довідки про наявність кваліфікованих працівників необхідних для надання послуг:

- *водії механізму (механізатор, машинист) на кожну одиницю техніки (механізм), зазначену в інформаційній довідці про наявність обладнання (машин та механізмів*)*;*

*- дорожній робітник – не менше 5 осіб;*

*- водії на кожну одиницю транспортних засобів, зазначену в інформаційній довідці про наявність обладнання (машин та механізмів*)*.*

Водії механізмів та водії необхідні при умові наявності власного транспорту та механізмів або їх оренди без екіпажу.

**Таблиця 3 до додатку 1**

**Інформаційна довідка про обсяги наданих послуг**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| № з/п | Повне найменування Замовника та його контактний телефон | Номер та дата аналогічного договору | Сума аналогічного договору, грн. | Обсяг наданих послуг (виконаних робіт), грн |
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 |
|  |  |  |  |  |

**Додаток 2**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№ з/п** | **Підстава для відмови Учаснику в участі у процедурі закупівлі** | **Шляхи отримання інформації та/або інформація, що надається Учасником для підтвердження відсутності підстав, передбачених статтею 17 Закону, під час подання тендерної пропозиції** |
| **Частина перша статті 17 Закону** | | |
| 1. | Замовник має незаперечні докази того, що Учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо найму на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі або застосування замовником певної процедури закупівлі | Перевіряється безпосередньо замовником під час проведення процедур закупівель, документи від Учасників не вимагаються. |
| 2. | Відомості про юридичну особу, яка є Учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 3. | Службову (посадову) особу Учасника процедури закупівлі, яку уповноважено Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі, фізичну особу, яка є Учасником, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 4. | Суб’єкт господарювання (Учасник) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене [пунктом 4 частини другої статті 6](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n52), [пунктом 1 статті 50](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n456) Закону України «Про захист економічної конкуренції», у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 5. | Фізична особа, яка є Учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (**зокрема, пов’язаний з хабарництвом та відмиванням коштів**), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 6. | Службова (посадова) особа Учасника процедури закупівлі, яка підписала тендерну пропозицію, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, **пов’язаний з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів**), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 7. | Тендерна пропозиція подана Учасником конкурентної процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими Учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника | Перевіряється безпосередньо замовником під час проведення процедур закупівель, документи від Учасників не вимагаються. |
| 8. | Учасник процедури закупівлі визнаний у встановленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 9. | У Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена пунктом 9 частини другої статті 9 Закону України «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань» (крім нерезидентів) | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 10. | Юридична особа, яка є Учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 мільйонів гривень (у тому числі за лотом) | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 11. | Учасник процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у виді заборони на здійснення у неї публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із Законом України «Про санкції» | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| 12. | Службова (посадова) особа Учасника процедури закупівлі, яку уповноважено Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі, фізичну особу, яка є Учасником, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням **дитячої праці** чи будь-якими формами **торгівлі людьми**. | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції. |
| **Частина друга статті 17 Закону** | | |
| 13 | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору.  Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у частині другій статті 17 Закону, може надати на підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі. Для цього Учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. | Учасник надає інформацію шляхом внесення відмітки в електронні поля під час подання тендерної пропозиції.  *Якщо в електронній системі на момент подання тендерної пропозиції відсутня можливість декларування інформації по цій підставі Учасник надає*  *Довідку, складену у довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої абзацом 1 ч. 2 ст. 17 Закону, або інформація у довільній формі, що підтверджує вжиття заходів для доведення надійності учасника, згідно абзацу 2 ч. 2 ст. 17 Закону.*  . |

***Примітка:***

Інформацію, що міститься у відкритих єдиних державних реєстрах, доступ до яких є вільним, або є публічною інформацією, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2939-17) «Про доступ до публічної інформації», Замовник перевіряє самостійно, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів.

*1) Документи, що не передбачені законодавством України для юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб – підприємців (Учасників-****резидентів****), не подаються ними у складі тендерної пропозиції.*

*У разі, якщо Учасник-****резидент*** *у складі тендерної пропозиції не може надати документ, передбачений умовами тендерної документації, з причин зазначених вище, він повинен у складі тендерної пропозиції надати інформаційну довідку у довільній формі, в якій зазначити згідно з чинним законодавством України підстави щодо неможливості надання цього документа.*

*2). Учасник-****нерезидент*** *повинен надати документи по пунктах 2, 3, 4 та 8 цього Додатку з урахуванням законодавства країни реєстрації такого Учасника (далі – аналоги документів).*

*Аналоги документів повинні містити примітку на заміну яких документів вони надані Учасником нерезидентом.*

*У разі відсутності аналогів зазначених документів, Учасник- нерезидент повинен надати довідку в довільній формі з поясненням щодо їх відсутності.*

*3). Усі довідки від Учасника надаються на фірмовому бланку (у разі наявності) із вихідними реквізитами (дата, номер).*

*4). У разі подання тендерної пропозиції* ***об’єднанням Учасників*** *підтвердження* ***відсутності*** *підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону подається по кожному з Учасників, які входять у склад об’єднання окремо, у вигляді довідки у довільній формі по пунктах 5, 6, 10 (крім нерезидентів), 12 та 13 цього Додатку.*

***У разі, якщо доступ до*** *відкритих єдиних державних реєстрів, публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із*[*Законом України*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2939-17)*«Про доступ до публічної інформації»,* ***є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів,*** *Учасник подає у складі тендерної пропозиції підтвердження* ***відсутності*** *підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону* ***по кожному з Учасників, які входять у склад об’єднання окремо,*** *зокрема:*

*- довідку у довільній формі по пунктах 2, 3, 8 цього Додатку;*

***-*** *довідку у довільній формі, яка повинна містити інформацію про кінцевого бенефіціарного власника, як юридичної особи, у тому числі кінцевого бенефіціарного власника її засновника, якщо засновник - юридична особа: прізвище, ім’я, по батькові (за наявності), країна громадянства, а також повне найменування та ідентифікаційний код (для резидента) засновника юридичної особи, в якому ця особа є кінцевим бенефіціарним власником, характер та міра (рівень, ступінь, частка) бенефіціарного володіння (вигоди, інтересу, впливу). У разі відсутності в юридичної особи кінцевого бенефіціарного власника юридичної особи, у тому числі кінцевого бенефіціарного власника її засновника, якщо засновник - юридична особа, зазначається обґрунтована причина його відсутності.*

*Якщо на час подання Учасником тендерної пропозиції буде відсутній доступ до Зведених відомостей про рішення органів Комітету про визнання вчинення суб’єктами господарювання порушень законодавства про захист економічної конкуренції у вигляді спотворення результатів торгів (тендерів) та накладення штрафу, або ці Зведені відомості не оновлювалися на час подання Учасником тендерної пропозиції більше двох тижнів, він подає у складі тендерної пропозиції підтвердження* ***відсутності*** *підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону по кожному з Учасників, які входять у склад об’єднання окремо, у вигляді довідки у довільній формі по пункту 4 цього Додатку;*

*Водночас у разі участі у закупівлі об’єднання* ***Учасників-нерезидентів*** *підтвердження відповідності підставам, встановленим статтею 17 Закону, надається з урахуванням законодавства країни реєстрації такого Учасника відповідно до п.2 цієї Примітки.*

***Якщо об’єднання Учасників є юридичною особою****, підтвердження відсутності підстав для відмови в Участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону* ***додатково*** *подається по цій юридичній особі* ***згідно з цим Додатком.***

*5). У разі якщо Учасник процедури закупівлі має намір* ***залучити спроможності інших суб’єктів господарювання як субпідрядників в обсязі не менше ніж 20 відсотків від вартості договору про закупівлю у випадку закупівлі робіт або послуг*** *для підтвердження його відповідності кваліфікаційним критеріям відповідно до частини третьої статті 16 Закону, Учасник у складі своєї тендерної пропозиції, по кожному такому Субпідряднику, якого він планує залучити, надає наступну інформацію:*

*- довідку, складену Учасником у довільній формі про те, що фізична особа, яку Учасник планує залучати, як Субпідрядника, не була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (****зокрема, пов’язаний з хабарництвом та відмиванням коштів****), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку;*

*- довідку, складену Учасником у довільній формі про те, що службова (посадова) особа Субпідрядника,* ***яка уповноважена від імені Субпідрядника на підписання субпідрядного договору****, не була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема,* ***пов’язаний з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів****), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку;*

*- довідку, складену Учасником у довільній формі про те, про те, що службова (посадова) особа Субпідрядника - юридичної особи,* ***яка уповноважена від імені Субпідрядника на підписання субпідрядного договору****, або фізична особа - Субпідрядника, не було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням* ***дитячої праці*** *чи будь-якими формами* ***торгівлі людьми;***

- копію антикорупційної програми Субпідрядника *(крім нерезидентів)* та копію наказу Субпідрядника *(крім нерезидентів)* про призначення Уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, *коли вони є обов’язковими відповідно до закону, або про відсутність антикорупційної програми та уповноваженого з антикорупційної програми юридичної особи, із зазначенням підстав відповідно до закону, що вони не є обов’язковими для юридичної особи, яку Учасник планує залучати, як Субпідрядника****.***

***У разі, якщо доступ до*** *відкритих єдиних державних реєстрів, публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із*[*Законом України*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2939-17)*«Про доступ до публічної інформації»,* ***є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів,*** *Учасник подає у складі тендерної пропозиції підтвердження* ***відсутності*** *підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону по кожному Субпідряднику, зокрема:*

*- довідку у довільній формі по пунктах 2, 3, 8 цього Додатку;*

***-*** *довідку у довільній формі, яка повинна містити інформацію про кінцевого бенефіціарного власника Субпідрядника, як юридичної особи, у тому числі кінцевого бенефіціарного власника її засновника, якщо засновник - юридична особа: прізвище, ім’я, по батькові (за наявності), країна громадянства, а також повне найменування та ідентифікаційний код (для резидента) засновника юридичної особи, в якому ця особа є кінцевим бенефіціарним власником, характер та міра (рівень, ступінь, частка) бенефіціарного володіння (вигоди, інтересу, впливу). У разі відсутності в юридичної особи кінцевого бенефіціарного власника юридичної особи, у тому числі кінцевого бенефіціарного власника її засновника, якщо засновник - юридична особа, зазначається обґрунтована причина його відсутності.*

*Якщо на час подання Учасником тендерної пропозиції буде відсутній доступ до Зведених відомостей про рішення органів Комітету про визнання вчинення суб’єктами господарювання порушень законодавства про захист економічної конкуренції у вигляді спотворення результатів торгів (тендерів) та накладення штрафу, або ці Зведені відомості не оновлювалися на час подання Учасником тендерної пропозиції більше двох тижнів, він подає у складі тендерної пропозиції підтвердження* ***відсутності*** *підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону по кожному Субпідряднику, у вигляді довідки у довільній формі по пункту 4 цього Додатку.*

Якщо Субпідрядник **є нерезидентом**, Учасник у складі своєї тендерної пропозиції, по кожному такому Субпідряднику, якого він планує залучити, надає інформацію згідно з п.2 Примітки до цього Додатку.

**Додаток 3**

**Технічна специфікація**

**на закупівлю послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області** **у межах підконтрольних територій України (45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь)**

**1.** Перелік послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області та штучних споруд на них, визначений на підставі ДСТУ 8747:2017 «Автомобільні дороги. Види та переліки робіт з ремонтів та експлуатаційного утримання».

### Послуги щодо зимового утримання виконуються згідно з П Г.1-218-118:2005 «Єдиних правил зимового утримання автомобільних доріг».

**2.** Види послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення у Запорізькій області у межах підконтрольних територій України та їх обсяги наведені у **Таблиці 1.**

Надання послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області та штучних споруд на них здійснюється на підставі кошторисної документації, складеної на основі дефектних актів, затверджених Замовником, в межах переліку послуг зазначених в тендерній документації.

**3.** Посилання у Технічній специфікації на стандартні характеристики, технічні регламенти та умови, вимоги, умовні позначення та термінологію, пов’язані з послугами, що закуповуються, передбачені існуючими національними стандартами, нормами та правилами, слід читати у редакції – «або еквівалент».

Еквівалентом стандартним характеристикам, технічним регламентам та умовам, вимогам, умовним позначенням та термінології, що зазначені в технічній специфікації, є такі характеристики, технічні регламенти та умови, вимоги, умовні позначення та термінологія, які повністю відповідають характеристикам, технічним регламентам та умовам, вимогам, умовним позначенням та термінології, що встановлені національними, державними та галузевими стандартами, нормами і правилами.

Посилання по тексту Технічної специфікації та/або кошторисній документації на конкретні марку чи виробника або на конкретний процес, що характеризує продукт чи послугу певного суб’єкта господарювання, чи на торгові марки, патенти, типи або конкретне місце походження чи спосіб виробництва, слід читати у редакції – «або еквівалент».

«Еквівалентом» є матеріали, машини та механізми, які по технічним характеристикам дозволять Учаснику надати послуги у повному комплексі та обсягах, відповідної якості і у строки, що встановлені у тендерній документації.

**Таблиця 1** - Обсяги послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення у Запорізькій області у межах підконтрольних територій України.

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **№**  **з/п.** | | **Найменування робіт і витрат** | | | **Одиниця**  **виміру** | **Кількість** | **Примітка** | |
| 1 | | 2 | | | 3 | 4 | 5 | |
|  | | **Розділ №1.**  **Земляне полотно** | | |  |  |  | |
| 1 | | Планування узбіч автогрейдером середнього типу  з робочим ходом в зворотньому напрямку | | | км од.с | 1000 |  | |
| 2 | | Засипання промоїн і просідань щебенем | | | м3 | 700 |  | |
|  | | **Розділ №2.**  **Ліквідація пошкоджень, руйнувань та деформацій покриття доріг без розламування з**  **фрезеруванням:** | | |  |  |  | |
| 3 | | Холодне фрезерування покриття фрезою на базі трактора, при глибині фрезерування 60 мм | | | м2 | 15000 |  | |
| 4 | | Ліквідація вибоїн асфальтобетонного покриття без  розламування старого покриття площею ремонту до 3 м2, при товщині шару до 60 мм | | | м2 | 3000 |  | |
| 5 | | Суміші асфальтобетонні гарячі , дрібнозернисті, тип А, марка 2 | | | т | 432 |  | |
| 6 | | Ліквідація вибоїн асфальтобетонного покриття без  розламування старого покриття площею ремонту до 10 м2, при товщині шару до 60 мм | | | м2 | 5000 |  | |
| 7 | | Суміші асфальтобетонні гарячі , дрібнозернисті, тип А, марка 2 | | | т | 720 |  | |
| 8 | | Ліквідація вибоїн щебеневих покриттів, при глибині  вибоїни до 100 мм (ЩПС №7) | | | м2 | 3000 |  | |
| 9 | | Ліквідація вибоїн асфальтобетонного покриття без  розламування старого покриття площею ремонту до 25 м2, при товщині шару до 60 мм | | | м2 | 7000 |  | |
| 10 | | Суміші асфальтобетонні гарячі , дрібнозернисті, тип А, марка 2 | | | т | 1008 |  | |
| 11 | | Автомобілі бортові, вантажопідйомність 3 т (Машина прикриття) | | | маш.год | 1270 |  | |
| 12 | | Профілювання щебеневих доріг автогрейдером при ширині покриття, що профілюється до 6 м | | | км | 35 |  | |
|  | | **Розділ №3.**  **Ліквідація вибоїн пневмоструменевим методом** | | |  |  |  | |
| 13 | | Ліквідація вибоїн машиною для ямкового ремонту  на базі автомобіля, при глибині вибоїни 30 мм | | | м2 | 3000 |  | |
| 14 | Ліквідація вибоїн машиною для ямкового ремонту  на базі автомобіля, при глибині вибоїни 40 мм | | м2 | | | 5000 |  | |
| 15 | Ліквідація вибоїн машиною для ямкового ремонту  на базі автомобіля при глибині вибоїни 50 мм | | м2 | | | 6000 |  | |
|  | **Розділ №4.**  **Аварійні роботи** | |  | | |  |  | |
| 16 | Холодне фрезерування напливів та нерівностей  асфальтобетонного покриття з середньою висотою до 2см фрезою (ширина фрезерування 2000мм) | | м2 | | | 10000 |  | |
| 17 | Улаштування вирівнювальних шарів основи із  щебенево-піщаної суміші автогрейдером | | м3 | | | 3000 |  | |
| 18 | Готова пiщано-щебенева сумiш N 7 фр. 0\*40 | | м3 | | | 3780 |  | |
| 19 | Влаштування вирівнюючого шару із пористої  асфальтобетонної суміші асфальтоукладачем, при ширині укладання 3 м | | т | | | 2640 |  | |
| 20 | Суміші асфальтобетонні гарячі , крупнозернисті, тип А, марка 2 на бітумах модифікованих полімерами | | т | | | 2666,4 |  | |
| 21 | Емульсія бітумна, дорожна | | т | | | 6 |  | |
| 22 | Ущільнення асфальтобетонного шару котками дорожніми самохідними  (згідно СОУ 42.1-37641918-035:2018) | | м2 | | | 10000 |  | |
|  | **Розділ №5.**  **Штучні споруди** | |  | | |  |  | |
| 23 | Очищення отворів водопропускних труб та малих мостів від бруду та наносів вручну | | м | | | 100 |  | |
| 24 | Навантаження матеріалів на транспортні засоби вручну, незручні вантажі (сміття, нанесений грунт) | | т | | | 30 |  | |
| 25 | Перевезення будівельного сміття самоскидами на  вiдстань 30 км | | т | | | 30 |  | |
|  | **Розділ №6.**  **Організація та безпека дорожнього руху** | |  | | |  |  | |
| 26 | Заміна дорожнього знаку на одній опорі | | знак | | | 300 |  | |
| 27 | Щити дорожніх знаків трикутні, круглі, квадратні, II  типорозміру, світлоповертальна плівка тип І | | шт | | | 300 |  | |
| 28 | Стовпи металеві для дорожніх знаків | | м | | | 1050 |  | |
| 29 | Встановлення вручну щитів дорожніх знаків або  табличок до них з кріпленням на одному стояку | | щит | | | 250 |  | |
| 30 | Щити дорожніх знаків трикутні, круглі, квадратні, II  типорозміру, світлоповертальна плівка тип І | | шт | | | 250 |  | |
|  | **Розділ №7.**  **Зимове утримання** | | |  | |  |  | |
| 31 | Приготування піщано-соляної суміші навантажувачем пневмоколісним одноковшевим,  вантажопідйомність 5 т | | м3 | | | 12365 |  | |
| 32 | Хлористий натрій (сіль) | | т | | | 1706,37 |  | |
| 33 | Матеріали із відсівів для будівельних робіт | | м3 | | | 10969,4861 |  | |
| 34 | Навантаження протиожеледних матеріалів  пневмоколісним навантажувачем одноковшевим  вантажопідйомністю 5,0 т | | м3 | | | 12365 |  | |
| 35 | Перевезення заповнювачів природних, що  транспортуються навалом, самоскидами на вiдстань 80км | | т | | | 17063,7 |  | |
| 36 | Розподілення протиожеледних матеріалів по покриттю машиною для розподілення протиожеледних матеріалів зі спеціальним обладнанням на базі автомобіля при ширині розподілення до 4 м. | | м2 | | | 74188800 |  | |
| 37 | Очищення доріг трактором потужністю до 59 кВт,  обладнаним відвалом при патрульному снігоочищенні | | | км | | 4500 |  | |
| 38 | Очищення доріг трактором потужністю до 59 кВт,  обладнаним відвалом від снігу, який щойно випав | | | км | | 4500 |  | |
| 39 | Очищення доріг від снігу, який щойно випав,  автогрейдером потужністю 99 кВт | | | км | | 1500 |  | |
| 40 | Очищення доріг від снігу, який залежався, товщиною шару до 0,3 м автогрейдером потужністю 99кВт | | | км | | 1693 |  | |
| 41 | Очищення доріг снігоочисником плужним на базі  автомобіля зі спеціальним обладнанням від снігу, який щойно випав та при патрульному очищенні | | | км | | 19700 |  | |
| 42 | Очищення доріг снігоочисником плужним на базі  автомобіля зі спеціальним обладнанням від снігу, що  злежався, товщиною шару до 0,3 м | | | км | | 8500 |  | |
| 43 | Чергування робітників и машиністів дорожньої техніки 5 розряду при зимовому та літньому утриманні доріг | | | година | | 12125 |  | |
| 44 | Поточний огляд дороги при переміщенні на автомобілі | | | км | | 20208 |  | |
|  | **Розділ №8.**  **Озеленення** | | |  | |  |  | |
| 45 | Скошування трави навісною косаркою на базі  трактора потужністю до 158 кВт [215 к.с.] | | | км | | 3500 |  | |
| 46 | Скошування трави з використанням кущоріза | | | м2 | | 90000 |  | |
| 47 | Видалення порослі кущів твердолистяних порід  мотокосаркою | | | м2 | | 30000 |  | |
| 48 | Збирання зрізаних гілок листяних порід | | | м2 | | 30000 |  | |
| 49 | Навантаження матеріалів на транспортні засоби вручну, незручні вантажі | | | т | | 7 |  | |
| 50 | Перевезення будівельного сміття самоскидами на  вiдстань 30 км | | | т | | 7 |  | |
|  | **9. Непередбачувані роботи\*** | | |  | |  |  | |
|  | Обсяг непередбачуваних робіт орієнтовно приймаються в розмірі 15 % від вартості виконання робіт за пунктами 1-8 цієї таблиці. | | |  | | По факту |  | |
|  | | | | | | | | |

**Витрати матеріальних ресурсів Учасник визначає на підставі державних або галузевих виробничих норм витрат матеріалів, технологічних карт та іншої технологічної документації, а також з урахуванням мінімальних норм втрат і відходів матеріалів.**

За виробничою необхідністю врахувати в прямих витратах роботу машини прикриття відповідно до п.3.22 СОУ 42.1-37641918-071:2018.

Згідно з положеннями ДСТУ 8747:2017 «Автомобільні дороги. Види та переліки робіт з ремонтів та експлуатаційного утримання»експлуатаційне утримання автомобільних доріг - **це комплекс робіт** з обстеження (оглядів) та утримання автомобільних доріг, дорожніх споруд та смуги відведення.

Відповідно до розділу 4 «Загальні положення» ДСТУ 8747:2017:

- склад і обсяги послуг з експлуатаційного утримання для кожної ділянки дороги, окремої дорожньої споруди або елемента автомобільної дороги встановлюють на підставі результатів діагностики й оцінення їхнього фактичного стану й обстежень, зафіксованих в актах дефектів чи інших документах (п.4.5.);

- послуги з експлуатаційного утримання охоплюють обстеження (огляди) автомобільної дороги та смуги відведення для своєчасного виявлення та усунення пошкоджень, забезпечення роботи елементів автомобільної дороги в різні періоди року, утримання їх в експлуатаційному стані згідно з ДСТУ 3587, роботи з інженерно-технічного забезпечення та **аварійні послуги** (п.4.6).

**До аварійних послуг** згідно з п.3.1 розділу 3 «Терміни та визначення понять» ДСТУ 8747:2017 відносяться послуги **з термінового усунення аварійних ситуацій**, які **виникли в результаті не прогнозованих руйнувань автомобільних доріг та інженерних споруд, виявлених у процесі експлуатації.**

З метою забезпечення можливості виконання Переможцем (Генпідрядником) своїх обов’язків по Договору з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області, зазначених у Таблиці 2, Переможець (Генпідрядник) на підставі положень п.5.22 СОУ 42.1-37641918-085:2018 у договірній ціни повинен передбачити кошти на покриття ризику, а саме кошти на витрати, які пов’язані з додатковими роботами та обсягами при наданні послуг з експлуатаційного утримання, що мають непередбачуваний характер виконання та не можуть бути чітко зпрогнозовані (далі - не прогнозовані аварійні послуги).

Розмір коштів на ці витрати повинен становити **15,0 %** від підсумку глав 1-8 зведеного кошторисного розрахунку.

***Перелік не прогнозованих аварійних послуг, наведено у ДСТУ 8747:2017 «Автомобільні дороги. Види та переліки робіт з ремонтів та експлуатаційного утримання.».***

***Зазначені кошти на покриття ризику можуть бути використані Переможцем (Генпідрядником) тільки за наступних умов:***

***1) виникнення необхідності у не прогнозованих аварійних послугах, види яких відсутні у Таблиці 1 Технічної специфікації;***

***2) обсяг окремих видів не прогнозованих аварійних послуг, які передбачені у Таблиці 1 Технічної специфікації, є недостатнім.***

***Склад і обсяги не прогнозованих аварійних послуг по кожній ділянці дороги, окремій штучній та лінійній споруді або елементу дороги встановлюються Замовником на підставі результатів обстежень, які фіксуються в дефектних актах та інших документах.***

***Не прогнозовані аварійні послуги надаються Переможцем (Генпідрядником) згідно кошторисної документації, складеної на основі дефектних актів, затверджених Замовником, в межах коштів, передбачених на покриття ризику.***

**2.** Перелік автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області на яких надаються послуги, наведений у Таблиці 2, який містить також інформацію про протяжність та технічну категорію автомобільних доріг.

**Таблиця 2.**

|  |  |
| --- | --- |
| № з\п | Найменування |
| 1 | О080514 /Н-15/ - Наталівка - Новоолександрівка - Малокатеринівка, км 0+000 – км 33+800 |
| 2 | О080720 /М-18/ - Балабине - Малокатеринівка, км 0+000 – км 19+500 |
| 3 | О080721 Лежине - Новостепнянське - Кирпотине, км 0+000 – км 8+500 |
| 4 | О080789 Запоріжжя - Біленьке, км 0+000 – км 28+300 |
| 5 | С080701 Яворницьке - Нововознесенка - Веселе - /Н-08/, км 0+000 – км 15+600 |
| 6 | С080702 Веселе - /Н-08/, км 0+000 – км 3+000 |
| 7 | С080703 Миколай-Поле - /Н-08/, км 0+000 – км 2+300 |
| 8 | С080704 Надія - Івангород - Августинівка, км 0+000 – км 9+600 |
| 9 | С080705 Лукашеве - Володимирівське, км 0+000 – км 13+900 |
| 10 | С080706 Водяне - Широке - /Н-08/, км 0+000 – км 13+500 |
| 11 | С080707 Широке - Долинське - Біленьке, км 0+000 – км 39+000 |
| 12 | С080708 /С080726/ - станція Канцерівка - Нове Запоріжжя, км 0+000 – км 3+700 |
| 13 | С080709 /М-18/ - Наталівка - Черепівське, км 0+000 – км 11+400 |
| 14 | С080710 Степне - /Н-08/, км 0+000 – км 2+800 |
| 15 | С080711 Кушугум - /Н-08/, км 0+000 – км 11+600 |
| 16 | С080712 Під'їзд до станції Ростуща, км 0+000 – км 3+000 |
| 17 | С080713 Степне - Наталівка, км 0+000 – км 4+000 |
| 18 | С080714 /М-18/ - Григорівка, км 0+000 – км 3+300 |
| 19 | С080715 Морозівка - Миколай-Поле - /Р-73/, км 0+000 – км 7+700 |
| 20 | С080716 Федорівка - Августинівка - Відрадне, км 0+000 – км 13+200 |
| 21 | С080717 Долинівка - Новопетрівка, км 0+000 – км 3+400 |
| 22 | С080718 /Н-08/ - Крилівське, км 0+000 – км 9+000 |
| 23 | С080719 /Н-08/ - Відрадне, км 0+000 – км 5+400 |
| 24 | С080720 Світанок - Привітне, км 0+000 – км 6+200 |
| 25 | С080721 С080716/ - Лемешинське, км 0+000 – км 1+600 |
| 26 | С080722 /С080719/ - Придніпровське, км 0+000 – км 5+900 |
| 27 | С080723 /С080722/ - Гурського, км 0+000 – км 1+700 |
| 28 | С080724 Біленьке - Червонодніпровка, км 0+000 – км 5+100 |
| 29 | С080725 Шевченківське - Запорожець - /М-18/, км 0+000 – км 18+000 |
| 30 | С080726 Зеленопілля - Верхня Хортиця, км 0+000 – км 6+000 |
| 31 | С080727 Долинське - Бабурка, км 0+000 – км 4+000 |
| 32 | С080728 /С080727/ - Новослобідка, км 0+000 – км 6+800 |
| 33 | С080729 Уділенське - Новосергіївка, км 0+000 – км 3+200 |
| 34 | С080730 Мар'ївка - /О080789/, км 0+000 – км 11+700 |
| 35 | С080731 Під'їзд до с. Розумівка, км 0+000 – км 4+000 |
| 36 | С080732 Під'їзд до с. Лисогірка, км 0+000 – км 1+600 |
| 37 | С080733 Наталівка - Івано-Ганнівка, км 0+000 – км 2+300 |
| 38 | С080734 /С080707/ - комбікормовий завод, км 0+000 – км 0+800 |
| 39 | С080735 Малокатеринівка - цех переробки м'яса, км 0+000 – км 2+200 |
| 40 | О081237 Новомиколаївка - Сторчове - Максимівка - Михайло - Лукашеве, км 0+000 – км 40+800 |
| 41 | О081238 Терсянка - Тернувате - Верхня Терса - станція Залізничне, км 0+000 – км 47+530 |
| 42 | О081239 Синельникове - Петропавлівське - Нововолодимирівка, км 0+000-км 19+200 |
| 43 | О081240 /О081343/ - Листівка - Терсянка, км 0+000 - км 19+600 |
| 44 | С081201 Любицьке - Різдвянка, км 0+000 – км 18+300 |
| 45 | С081202 /Н-15/ - Тернувате - Зарічне, км 0+000 – км 16+400 |
| 46 | С081203 Новомиколаївка - Веселий Гай, км 0+000 – км 8+000 |
| 47 | С081204 Берестове - Веселий Гай - /Н-15/, км 0+000 – км 20+000 |
| 48 | С081205 Новокасянівка - /Н-15/, км 0+000 – км 1+500 |
| 49 | С081206 /О081238/ - Самойлівка, км 0+000 – км 4+400 |
| 50 | С081207 Воскресенка - Ніженка, км 0+000 – км 7+200 |
| 51 | С081208 Розівка - Зелена Діброва, км 0+000 – км 2+500 |
| 52 | С081209 Мирівка - Любицьке - Данилівка, км 0+000 – км 7+300 |
| 53 | С081210 Островське - /С081203/, км 0+000 – км 2+000 |
| 54 | С081211 Підгірне - Вікторівка - Мар'янівка - /Т-04-08/, км 0+000 – км 11+900 |
| 55 | С081212 Сорочине - Голубкове, км 0+000 – км 11+600 |
| 56 | С081213 Вікторівка - Кринівка, км 0+000 – км 3+500 |
| 57 | С081214 Київське - Трудове, км 0+000 – км 2+100 |
| 58 | С081215 Софіївка - Горлицьке, км 0+000 – км 9+900 |
| 59 | С081216 Граничне - Дудникове, км 0+000 – км 3+100 |
| 60 | С081217 Дубовий Гай - /Н-15/, км 0+000 – км 1+800 |
| 61 | С081218 Іванівське - Кам'янувате - /Т-04-08/, км 0+000 – км 8+800 |
| 62 | С081219 Новогригорівка - Іванівське, км 0+000 – км 6+200 |
| 63 | С081220 Шевченківське - Благодатне, км 0+000 – км 4+600 |
| 64 | С081221 /Н-15/ - Листівка, км 0+000 – км 8+800 |
| 65 | С081222 /C081221/ - Миколаївка Друга, км 0+000 – км 3+200 |
| 66 | С081223 Петропавлівське - /O081237/ , км 0+000 – км 2+000 |
| 67 | С081224 Лісне - /C081209/, км 0+000 – км 1+500 |
| 68 | С081225 Зелене - /C081202/, км 0+000 – км 1+500 |
| 69 | С081226 Рибальське - /C081202/, км 0+000 – км 3+200 |
| 70 | С081227 Олексіївка - /O081237/, км 0+000 – км 2+600 |
| 71 | С081228 Тернувате - Косівцеве, км 0+000 – км 3+000 |
| 72 | С081229 Зорівка - /O081238/, км 0+000 – км 2+500 |
| 73 | С081230 Підгірне - Петропавлівка, км 0+000 – км 3+800 |
| 74 | О080510 Вільнянськ - Орлівське, км 4+136 – км 46+059 |
| 75 | О080511 Вільнянськ - Славгород, км 0+000 – км 19+800 |
| 76 | О080512 Вільнянськ - Бекарівка - Новотаврійське - /Н-08/, км 0+000 – км 25+300 |
| 77 | О080513 /М-18/ - Новогупалівка, км 0+000 – км 13+700 |
| 78 | С080501 Вільноандріївка - /М-18/, км 0+000 – км 10+200 |
| 79 | С080502 /М-18/ - Кам'яне, км 0+000 – км 15+700 |
| 80 | С080503 /Н-15/ - Укромне, км 0+000 – км 21+100 |
| 81 | С080504 /О080511/ - Привільне, км 0+000 – км 9+300 |
| 82 | С080505 Підпорожнянське - /М-18/, км 0+000 – км 9+500 |
| 83 | С080506 Трудолюбівка - Максимівка - /Н-15/, км 0+000 – км 25+100 |
| 84 | С080507 Володимирівка - Антонівка - /Н-15/, км 0+000 – км 7+200 |
| 85 | С080508 /М-18/ - Криничне - Василівське - Матвіївка, км 0+000 – км 10+500 |
| 86 | С080509 Тернівка - /М-18/, км 0+000 – км 4+000 |
| 87 | С080510 Біляївка - Роздолля - Резедівка, км 0+000 – км 9+700 |
| 88 | С080511 /О080512/ - Купріянівка - Троянди, км 0+000 – км 5+400 |
| 89 | С080512 Семененкове - Значкове, км 0+000 – км 4+700 |
| 90 | С080513 /Н-15/ - Вільнянськ - /Н -15/, км 0+000 – км 5+500 |
| 91 | С080514 Шевченко - Тернівка, км 0+000 – км 6+300 |
| 92 | С080515 Новомиргородка - Антонівка, км 0+000 – км 3+000 |
| 93 | С080516 Широке - Терсянка - Васильківське, км 0+000 – км 14+000 |
| 94 | С080517 Михайло-Лукашеве - Миролюбівка, км 0+000 – км 5+500 |
| 95 | С080518 Великодубове - /М-18/, км 0+000 – км 4+000 |
| 96 | С080519 Улянівка - Петро-Михайлівка, км 0+000 – км 8+900 |
| 97 | С080520 Запорізьке - Соколівка - /М-18/, км 0+000 – км 7+000 |
| 98 | С080521 Вільнянськ - Зелене, км 0+000 – км 2+000 |
| 99 | С080522 /М-18/ - Георгіївське, км 0+000 – км 1+500 |
| 100 | С080523 /Н-15/ - Нововасилівка – Поди, км 0+000 – км 6+500 |
| 101 | С080524 /О080510/ - Петрівське, км 0+000 – км 1+000 |
| 102 | С080525 Станція Янцеве - Новософіївка, км 0+000 – км 2+200 |
| 103 | С080526 Значкове - Веселівське - Микільське, км 0+000 – км 11+800 |
| 104 | С080527 Шевченкове - Любомирівка, км 0+000 – км 13+400 |
| 105 | С080528 /О080511/ - Солоне, км 0+000 – км 1+000 |
| 106 | С080529 /М-18/ - Якимівка, км 0+000 – км 5+300 |
| 107 | С080530 /С0080519/ - Грушівка - Круглик, км 0+000 – км 8+400 |
| 108 | С080531 Вільнянськ - Новоселівка - Вільнянка, км 0+000 – км 4+300 |
| 109 | С080532 /О080510/ - Веселотернувате, км 0+000 – км 6+000 |
| 110 | С080533 /С080503/ - Благовіщенське, км 0+000 – км 4+300 |
| 111 | С080534 Тарасівка - Дніпровка, км 0+000 – км 4+900 |
| 112 | С080535 /С080506/ - Козаче, км 0+000 – км 4+600 |
| 113 | С080536 Купріянівка - Мала Купріянівка, км 0+000 – км 3+200 |
| 114 | С080537 Скелювате - Вишняки, км 0+000 – км 1+500 |
| 115 | С080538 /С080504/ - Новоукраїнка, км 0+000 – км 1+200 |
| 116 | С080539 /О080512/ - Спасівка, км 0+000 – км 1+100 |
| 117 | С080540 /О080510/ - Губенське, км 0+000 – км 2+300 |
| 118 | С080541 /О080511/ - Козаківське, км 0+000 – км 2+200 |
| 119 | С080542 Вільноандріївка - Пристань, км 0+000 – км 0+700 |
| 120 | С080543 Дерезівка - /О080511/, км 0+000 – км 4+100 |
| 121 | С080544 Кам'яне - Бекарівка, км 0+000 – км 3+300 |
| 122 | С080545 Михайлівка - Георгіївське, км 0+000 – км 4+500 |
| 123 | С080546 Соколівка - Андріївка, км 0+000 – км 4+000 |
| 124 | С080547 Соколівка - Сергіївка, км 0+000 – км 1+200 |
| 125 | О081341 Комишуваха - Ясна Поляна - Барвінівка - Різдвянка, км 0+000 – км 47+200 |
| 126 | О081342 Комишуваха - Магдалинівка - Юрківка - Таврійське - Омельник, км 0+000 – км 51+600 |
| 127 | О081343 Трудооленівка - Ясна Поляна - Одарівка, км 0+000 – км 27+400 |
| 128 | О081344 Свобода - Широке - Верхня Терса - Криничне, км 0+000 – км 19+600 |
| 129 | О081345 Новотроїцьке - Вільнянка - Микільське, км 0+000 – км 18+700 |
| 130 | О081346 Оріхів - Новопавлівка - Юрківка, км 0+000 - км 10+400 |
| 131 | С081303 Новотаврійське - Калініна - /О081341/, км 0+000 – км 15+400 |
| 132 | С081304 Під"їзд до с.Преображенка, км 0+000 – км 6+000 |
| 133 | С081305 Вільне - Оленівка, км 0+000 – км 7+300 |
| 134 | С081306 /О081342/ - Новояківлівка, км 0+000 – км 1+500 |
| 135 | С081307 /Н-08/ - Зарічне - Юрківка, км 0+000 – км 6+700 |
| 136 | С081308 /Н-08/ - Любимівка, км 0+000 – км 0+700 |
| 137 | С081309 /Т-04-08/ - Тимошівка, км 0+000 – км 2+800 |
| 138 | С081310 Василівське - Вільнянка, км 0+000 – км 4+100 |
| 139 | С081311 /Т-04-08/ - Червона Криниця, км 0+000 – км 6+200 |
| 140 | С081312 /О081342/ - Запасне, км 0+000 – км 3+500 |
| 141 | С081313 /Н-08/ - Комплексне, км 0+000 – км 2+700 |
| 142 | С081314 Новопавлівка - Новоандріївка, км 0+000 – км 7+400 |
| 143 | С081315 Дудникове - Новоіванівка, км 0+000 – км 12+600 |
| 144 | С081316 /С081307/ - Жовтеньке, км 0+000 – км 2+000 |
| 145 | С081317 /С081315/ - Дружне, км 0+000 – км 2+700 |
| 146 | О080615 Гуляйполе - Марфопіль - Новоселівка - Тернове, км 0+000 – км 8+300 |
| 147 | О080618 Гуляйполе - Любимівка - Старомлинівка, км 0+000 – км 22+000 |
| 148 | О080619 Гуляйполе - Успенівка - Зелене Поле, км 0+000 – км 32+300 |
| 149 | С080601 /О080619/ - Темирівка, км 0+000 – км 2+000 |
| 150 | С080602 /О080619/ - Рівнопілля, км 0+000 – км 2+500 |
| 151 | С080603 Веселе - Червоне - Степанівка, км 0+000 – 13+300 |
| 152 | С080604 Рівне - Копані, км 0+000 – км 4+500 |
| 153 | С080605 Зелене - Залізничне, км 0+000 – км 8+000 |
| 154 | С080606 Гуляйполе - Зелене - Прилуки, км 0+000 – км 11+500 |
| 155 | С080608 Добропілля - Успенівка - Малинівка, км 0+000 – км 28+700 |
| 156 | С080609 Полтавка - Ольгівське, км 0+000 – км 7+900 |
| 157 | С080610 Гуляйпільське - /С080611/, км 0+000 – км 4+900 |
| 158 | С080612 /О080619/ - Новогригорівка, км 0+000 – км 4+000 |
| 159 | С080613 /О080619/ - Нове, км 0+000 – км 1+800 |
| 160 | С080614 /О081238/ - Гірке, км 0+000 – км 4+000 |
| 161 | С080617 /О080618/ - Затишшя, км 0+000 – км 1+800 |
| 162 | С080619 Красногірське - Привільне - /О080619/, км 0+000 – км 8+700 |
| 163 | С080621 Воздвижівка - /С080606/, км 0+000 – км 5+900 |
| 164 | С080622 /С080608/ - Рибне, км 0+000 – км 4+300 |
| 165 | С080623 /С080608/ - Охотниче, км 0+000 – км 1+700 |
| 166 | С080624 Темирівка - Обратне, км 0+000 – км 4+600 |

**Додаток 4**

**Інші документи, які повинен Учасник подати у складі тендерної пропозиції.**

1. **У складі тендерної документації Учасник надає:**

1.1. якщо Учасником є юридична особа-резидент:

- копію Статуту та/або інших установчих документів Учасника;

- для підтвердження повноважень посадової особи Учасника щодо підпису документів тендерної пропозиції та договору, Учасник процедури закупівлі в залежності від його організаційно-правової форми надає копію необхідного(их) документа(ів) а саме: *виписки з протоколу засновників, наказу про призначення, довіреності, доручення або іншого документу. Якщо організаційно-правова форма Учасника -  товариство з обмеженою відповідальністю або товариство з додатковою відповідальністю, він надає у складі своєї тендерної пропозиції зазначені документи з урахуванням вимог ст. 44 Закону України «Про товариства з обмеженою та додатковою відповідальністю», а також надає інформацію та/або документи стосовно* того, чи перевищує/не перевищує вартість послуг, що є предметом закупівлі, 50 відсотків вартості чистих активів товариства відповідно до останньої затвердженої фінансової звітності.

У разі якщо тендерна пропозиція подається об'єднанням Учасників, до неї обов'язково включається документ про створення такого об'єднання;

- довідку у довільній формі, яка повинна містити інформацію про кінцевого бенефіціарного власника юридичної особи, у тому числі кінцевого бенефіціарного власника її засновника, якщо засновник - юридична особа: прізвище, ім’я, по батькові (за наявності), країна громадянства, а також повне найменування та ідентифікаційний код (для резидента) засновника юридичної особи, в якому ця особа є кінцевим бенефіціарним власником, характер та міра (рівень, ступінь, частка) бенефіціарного володіння (вигоди, інтересу, впливу).

У разі відсутності в юридичної особи кінцевого бенефіціарного власника юридичної особи, у тому числі кінцевого бенефіціарного власника її засновника, якщо засновник - юридична особа, зазначається обґрунтована причина його відсутності;

- копію антикорупційної програми та копія наказу про призначення Уповноваженого з реалізації антикорупційної програми.

1.2. якщо Учасником є юридична особа-нерезидент:

- копію документа (ів), що підтверджують повноваження посадової особи Учасника щодо підпису документів тендерної пропозиції та договору (Наприклад: *рішення уповноваженого органу управління юридичної особи-нерезидента щодо призначення посадової особи, діючої від імені Учасника на підставі засновницьких документів без довіреності, та/або довіреність, видана представнику Учасника, який не має повноважень на підставі засновницьких документів на підписання документів* *тендерної пропозиції та договору);*

- копію документу (ів), підтверджуючого (і) державну реєстрацію Учасника у відповідності з порядком, діючим у країні місцезнаходження офіційно зареєстрованого головного органу управління (офісу) юридичної особи-нерезидента (Наприклад: *в залежності від країни: свідоцтво про державну реєстрацію / виписка із торгового або банківського реєстру / довідка видана уповноваженим державним органом / або будь-який інший аналогічний документ);*

- копію Статуту та/або інших установчих документів Учасника, передбачених законодавством країни реєстрації Учасника, які містять наступну інформацію:

- найменування та реквізити установчих документів;

- найменування юридичної особи-нерезидента;

- повноваження органів управління.

1.3. якщо Учасником є фізична особа, у тому числі фізична особа – підприємець:

- копію довідки про присвоєння ідентифікаційного коду;

- копію паспорту громадянина, а у разі його відсутності - копію іншого документа, передбаченого статтею 13 Закону України «Про Єдиний державний демографічний реєстр та документи, що підтверджують громадянство України, посвідчують особу чи її спеціальний статус». Паспорт або інший документ повинні бути дійсними на дату розкриття тендерної пропозиції.

Якщо підписувати тендерну пропозицію та/або договір про закупівлю буде уповноважена Учасником особа, необхідно додатково надати:

- копію довіреності, яка засвідчує повноваження уповноваженої особи на підписання пропозиції та/або договору;

**-** лист-згоду на обробку, використання, поширення та доступ до персональних даних.

**2. Учасник у складі тендерної пропозиції також повинен надати:**

- інформаційну довідку, яка містить відомості про Учасника, у тому числі: а) реквізити (адреса - юридична та фактична, телефон, платіжні реквізити); б) керівник (посада, прізвище, ім'я, по батькові, телефон для контактів) - для юридичних осіб; в) код ЄДРПОУ; г) уповноважена посадова особа/уповноважений представник Учасника на підпис документів тендерної пропозиції.

***Примітка:***

*1). Усі довідки надаються від Учасника на фірмовому бланку (у разі наявності) із вихідними реквізитами (дата, номер).*

*2).* ***Щодо п.2 цього додатку:***

*Учасник нерезидент повинен надати інформацію з урахуванням ОСОБЛИВОСТЕЙ законодавства його країни походження.*

**Додаток 6**

**Документи, які вимагаються від Переможця процедури закупівлі для підтвердження відсутності підстав, передбачених статтею 17 Закону**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№ з/п** | **Підстава для відмови Учаснику в участі у процедурі закупівлі** | **Документи, які вимагаються від Переможця процедури закупівлі для підтвердження відсутності підстав, визначених статтею 17 Закону** |
| 1 | **Службову (посадову) особу Учасника процедури закупівлі**, яку уповноважено Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі**, фізичну особу, яка є Учасником,** було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією | Учасник надає інформаційну довідку з Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, яка містить інформацію про наявність або відсутність відомостей в Реєстрі, стосовно **службової (посадової) особи Учасника процедури закупівлі**, яку уповноважено Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі**, фізичної особи, яка є Учасником,** сформовану в онлайн-режимі на основі персональних даних, вказаних у його кваліфікованому електронному підпису, не більше тижневої давнини відносно дати оприлюднення ним цієї інформаційної довідки. |
| 2 | Фізична особа, яка є Учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (**зокрема, пов’язаний з хабарництвом та відмиванням коштів**), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку | Учасник надає у електронному вигляді **витяг про притягнення до кримінальної відповідальності, відсутність (наявність) судимості або обмежень, передбачених кримінальним процесуальним законодавством України**, фізичної особи, яка є Переможцем, що сформований засобами програмного забезпечення інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» завірений електронною печаткою єдиної інформаційної системи МВС, не більше тижневої давнини відносно дати оприлюднення ним цього витягу. |
| 3 | Фізичну особу, яка є Учасником, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням **дитячої праці** чи будь-якими формами **торгівлі людьми**. |
| 4 | Службова (посадова) особа Учасника процедури закупівлі, яка підписала тендерну пропозицію (або уповноважена на підписання договору в разі переговорної процедури закупівлі), була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, **пов’язаний з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів**), судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку | Учасник надає у електронному вигляді **витяг про притягнення до кримінальної відповідальності, відсутність (наявність) судимості або обмежень, передбачених кримінальним процесуальним законодавством України**, службової (посадової) особи Переможця, яка підписала тендерну пропозицію, що сформований засобами програмного забезпечення інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» завірений електронною печаткою єдиної інформаційної системи МВС, не більше тижневої давнини відносно дати оприлюднення ним цього витягу. |
| 5 | Службову (посадову) особа Учасника процедури закупівлі, яку уповноважено Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням **дитячої праці** чи будь-якими формами **торгівлі людьми**. |
| 6 | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. | Довідка, складена Переможцем у довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої абзацом 1 ч. 2 ст. 17 Закону, або інформація у довільній формі, що підтверджує вжиття заходів для доведення надійності Учасника, згідно абзацу 2 ч. 2 ст. 17 Закону. |

***Примітка:***

Інформацію, що міститься у відкритих єдиних державних реєстрах, доступ до яких є вільним, або є публічною інформацією, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2939-17) «Про доступ до публічної інформації», Замовник перевіряє самостійно.

*1). Учасник-****нерезидент*** *повинен надати документи з урахуванням законодавства країни реєстрації такого Учасника (далі – аналоги документів).*

*Аналоги документів повинні містити примітку на заміну яких документів вони надані Учасником нерезидентом.*

*У разі відсутності аналогів зазначених документів, Учасник- нерезидент повинен надати довідку в довільній формі з поясненням щодо їх відсутності.*

*2). Усі довідки від Учасника надаються на фірмовому бланку (у разі наявності) із вихідними реквізитами (дата, номер).*

*3) У разі подання тендерної пропозиції* ***об’єднанням Учасників*** *підтвердження відсутності підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону подається по кожному з Учасників, які входять у склад об’єднання окремо,* ***згідно з цим Додатком.***

*Водночас у разі участі у закупівлі об’єднання* ***Учасників-нерезидентів*** *підтвердження відповідності підставам, встановленим статтею 17 Закону, надається з урахуванням законодавства країни реєстрації такого Учасника.*

***Якщо об’єднання Учасників є юридичною особою****, підтвердження відсутності підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими статтею 17 Закону* ***додатково*** *подається по цій юридичній особі* ***згідно з цим Додатком.***

**Додаток 7**

**ГАРАНТІЙНИЙ ЛИСТ**

Ми, \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_(*назва Учасника*), надаємо свою тендерну пропозицію щодо участі у торгах на закупівлю **послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України (45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь).**

Вивчивши тендерну документацію на закупівлю **послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України (45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь)**, ми гарантуємо надання **послуг з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення Запорізької області у межах підконтрольних територій України на них (45230000-8 Будівництво трубопроводів, ліній зв’язку та електропередач, шосе, доріг, аеродромів і залізничних доріг; вирівнювання поверхонь)** у відповідності до тендерної документації, вимог технічної специфікації (**Додаток 3),** положень проєкту договору (**Додатку 5)** та за ціною за результатами аукціону.

Строк надання послуг: **по 01.04.2023.**

1. У разі визначення нас Переможцем та прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю, ми візьмемо на себе зобов'язання виконати всі умови, передбачені договором та гарантуємо при виконанні договору дотримуватися вимог із захисту довкілля відповідно до чинного законодавства та вимог технічної специфікації (**Додаток 3)**.

2. Ми погоджуємося дотримуватися умов цієї тендерної пропозиції 90 днів з дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.

3. Ми погоджуємося з умовами, що Ви можете відхилити нашу чи всі тендерні пропозиції згідно з умовами тендерної документації, та розуміємо, що Ви не обмежені у прийнятті будь-якої іншої тендерної пропозиції найбільш економічно вигідної.

4. Ми розуміємо та погоджуємося, що Ви можете відмінити процедуру закупівлі у разі наявності обставин для цього згідно з ОСОБЛИВОСТЯМИ.

5. Якщо нас визначено Переможцем торгів, ми зобов'язуємося погодити договірну ціну та підписати Договір із Замовником відповідно до **Додатку 5** (Проєктдоговору) до тендерної документації не пізніше ніж через **15** з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю.

6. Зазначеним нижче підписом ми підтверджуємо повну, безумовну і беззаперечну згоду з усіма умовами проведення процедури закупівлі, визначеними в тендерній документації.

|  |  |
| --- | --- |
| **Посада**  (*особи, уповноваженої на підписання тендерної пропозиції*) | **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (ПІБ)**  *(підпис)* |

**Додаток 8**

**Вимоги щодо формування договірної ціни.**

**1.** Договірна ціна (ціна тендерної пропозиції) повинна розраховуватися відповідно до вимог Кошторисних норм України «Настанова з визначення вартості будівництва» (далі - НАСТАНОВА) та СОУ 42.1-37641918-085:2018 «Автомобільні дороги. Правила визначення вартості робіт з поточного ремонту та експлуатаційного утримання» (далі – СОУ).

**2.** СОУ установлені **основні** правила визначення вартості робіт з експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення, мостів та інших штучних споруд (мостових переходів, естакад, шляхопроводів, транспортних розв’язок, підземних та надземних переходів тощо).

СОУ носить обов’язковий характер при визначенні вартості робіт з експлуатаційного утримання, що фінансуються за рахунок коштів державного та місцевого бюджетів.

**3.** Учасник при формуванні договірної ціни повинен враховувати вимоги нормативних документів, на які є посилання у СОУ.

Учасник чинність стандартів, на які є посилання у СОУ, перевіряє згідно з офіційними виданнями національного органу стандартизації та центрального органу виконавчої влади, що забезпечує реалізацію державної політики у сфері дорожнього господарства та управління автомобільними дорогами.

Якщо стандарт, на який є посилання, замінено новим або до нього внесено зміни, треба застосовувати новий стандарт, охоплюючи всі внесені зміни до нього.

**4.** Договірна ціна є невід’ємною частиною договору, який буде укладений за результатами відкритих торгів.

Договірна ціна встановлюється за приблизним кошторисом (динамічна договірна ціна).

Всі подані Переможцем документи, що стосується договірної ціни, повинні бути оформлені належним чином та містити підпис особи, яку уповноважено Переможцем на підписання договору.

Розрахунок договірної ціни повинен бути наданий Переможцем також у програмному комплексі АВК-5 у форматі файлу ІМД або у програмному комплексі, який взаємодіє з ним в частині передачі кошторисної документації та розрахунків договірних цін у форматі файлу ІБД останньої редакції, та який не призводить до викривлення вхідних даних, що вводяться.

В договірній ціні Переможець визначає вартість усіх запропонованих до виконання підрядних робіт з визначенням повного комплексу робіт необхідних для надання послуг, вказаних у Технічній специфікації (**Додаток 3** до цієї тендерної документації).

Договірна ціна та всі інші ціни повинні бути чітко визначені.

Переможець відповідає за одержання всіх необхідних дозволів, ліцензій, сертифікатів на послуги, запропоновані на торги, та самостійно несе всі витрати на отримання таких дозволів, ліцензій, сертифікатів.

До договірної ціни не включаються витрати, пов'язані з підготовкою тендерної пропозиції та з укладенням договору.

Договірна ціна має бути складена у форматі договірної ціни, яка наведена у Додатку 30 НАСТАНОВИ.

Договірна ціна Переможця повинна бути розрахована відповідно до СОУ зі змінами та доповненнями та НАСТАНОВИ

Договірна ціна розраховується виходячи з обсягів послуг, передбачених Технічною специфікацією **(Додаток 3 до цієї тендерної документації)** та на підставі нормативної потреби в трудових і матеріально-технічних ресурсах, необхідних для  надання послуг по об`єкту замовлення, та поточних цін на них.

Договірною ціною вважається сума, визначена як загальна сума, за яку Переможець погоджується виконати умови закупівлі, з урахуванням сум належних податків та зборів, що мають бути сплачені Переможцем, та з урахуванням вартості зворотних матеріалів (*при наявності*). Вартість зворотних матеріалів, у разі їх наявності зазначається окремим рядком у Договірній ціни та **не вираховується** із загальної суми.

До договірної ціни мають бути надані розрахунки за статтями витрат договірної ціни.

Для погодження договірної ціни Переможець надає наступні розрахунки, які повинні бути складені у відповідності до вимог розділів 1, 2, 3, 4 та 6 СОУ, вимог НАСТАНОВИ та інших нормативних документів у сфері ціноутворення:

*-* Пояснювальну записку із зазначенням основних показників.

- Об’єктні кошториси складені за Формою *(додаток 5 НАСТАНОВИ*).

- Локальні кошториси складені за Формою (*додаток 1 НАСТАНОВИ*).

- Підсумкові відомості ресурсів до локальних кошторисів.

- Підсумкову відомість ресурсів до договірної ціни.

- Розрахунок витрат з перевезення будівельних матеріалів (*ґрунту, будівельного сміття тощо*) власним, орендованим транспортом.

*При* ***наявності послуг сторонніх організацій*** *з перевезення будівельних матеріалів (ґрунту, будівельного сміття тощо), для підтвердження вартості цих послуг Переможець надає договори або рахунки/прайси, тощо на ці послуги.*

- Розрахунок вартості експлуатації машин та механізмів та складових вартості з наданням підтверджуючих вихідних даних.

*Для власних машин і механізмів вихідні данні формуються у вигляді бухгалтерської довідки, де вартісні показники складових витрат у вартості машино-години експлуатації машин та механізмів визначаються відповідно до СОУ*.

*Для залучених машин та механізмів Переможець надає договір, в якому визначена вартість послуг та/або оренди 1 маш.-год. будівельної техніки. При цьому вартість цих послуг повинна бути визначена з урахуванням вимог п.6.7 СОУ, а саме на підставі аналізу ринку послуг з оренди дорожніх машин та механізмів в регіоні.*

*При виконанні робіт із застосуванням наявних у Переможця машин та механізмів, не передбачених елементними кошторисними* *нормами, вартість таких робіт визначається з урахуванням змінених умов їх виконання, з обов’язковим наданням техніко-економічного обгрунтування.*

*Техніко-економічні обґрунтування заміни машин (механізмів) (при наявності) повинні бути виконані відповідно до п.6.6.4 СОУ 42.1-37641918-085:2018.*

*Якщо Переможець при наданні одного виду послуг планує використовувати різні ведучі механізми (власні, орендовані, тощо), то одиниця обсягу в розрахунку розбивається на позиції пропорційно.*

- Розрахунки загальновиробничих витрат до локальних кошторисів.

*Розмір відрахувань на соціальні заходи (ІІ блок загально-виробничих витрат) приймається відповідно до законодавства, інформацію щодо відсотку відрахування на єдиний соціальний внесок Переможець надає окремо в довільній формі*.

- Розрахунки адміністративних витрат до локальних кошторисів.

- Розрахунок прибутку (*в межах усереднених показників згідно з додатком Е СОУ*).

- Розрахунки інших витрат (*перевезення працівників автомобільним транспортом, відрядження працівників організацій тощо*), транспортні схеми на перевезення працівників організації автомобільним транспортом.

- Розрахунок загальновиробничих витрат, виконаний розрахунково-аналітичним методом на підставі обґрунтованої їх величини і структури, що склалися на підприємстві Переможця за попередній звітний період (рік).

- Розрахунок адміністративних витрат виконаний, розрахунково-аналітичним методом на підставі обґрунтованої їх величини і структури, що склалися на підприємстві Переможця за попередній звітний період (рік).

- Розрахунок розміру середньомісячної заробітної плати, визначений згідно вимог п.6.1.1 СОУ.

- Розрахунок коштів на покриття додаткових витрат, пов’язаних з інфляційними процесами розрахований відповідно до «РЕКОМЕНДАЦІЇ щодо порядку розрахунку коштів на покриття додаткових витрат, пов’язаних з інфляційними процесами Р Д.1.1-218-03449261-761:2009».

При визначенні вартості робіт з влаштування дорожньої горизонтальної розмітки норми витрат матеріальних ресурсів повинні бути розраховані відповідно до СОУ 42.1-37641918-095:2012.

Також, Переможець в обов’язковому порядку надає до договірної ціни Протокол узгодження цін на **всі** матеріальні ресурси, устаткування, а також на всі матеріальні ресурси отримані при розбиранні конструкцій чи в порядку попутного видобутку, за формою згідно з додатком Д СОУ, з додаванням відповідних обґрунтувань їх цін, які підтверджують проведення підрядником аналізу цін на **всі** матеріальні ресурси відповідно до МВ 42.1-37641918-757:2017 «Методичних вказівок з проведення аналізу поточних цін на матеріали для дорожніх робіт усіма Учасниками інвестиційного процесу» та транспортних схем на перевезення всього переліку матеріальних ресурсів, які Переможець буде застосовувати при наданні послуг. Обґрунтування цін на матеріальні ресурси надається Переможцем у вигляді *накладних, комерційних пропозицій, рахунків, калькуляцій, тощо* у кількості не менше 3-х по кожному найменуванню.

Переможець, також, надає індивідуальні ресурсні елементні кошторисні норми на будівельні роботи, затверджені в установленому порядку (*якщо такі є в пропозиції Переможця*).

**5.** При залучені субпідрядних організацій, вищевказані розрахунки є обов’язковими додатками при формуванні вартості робіт субпідрядних організацій у складі Договірної ціни.